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Zlata odličnjaka Marko Roškar in Lea Majcen, ki sta vsa leta 
dosegla odličen uspeh na sprejemu pri županu Alojzu Kaučiču.

Vsem Juršinčanom ob občinskem prazniku čestitamo in želimo lepo praznovanje!
Župan Alojz Kaučič in delavci občinske uprave

ŠD Juršinci organizira 12. avgusta srečolov, katerega celoten 
dobiček bo namenjen dokončanju igral za otroke.

Foto: Mirko Moleh
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Skupinska (gasilska) fotografija na Florjanovo nedeljo.

Na “Žetvi zlatega klasa”, ki je potekalo na Stari gori so žanjice Društva gospodinj Marta juršinci osvojile ekipno 1. mesto, kosci Društva 
športa družabnosti in običajev Juršinci (ŠDO) pa ekipno 3. mesto.
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SpoštovAne občAnKe, SpoštovAni občAni!

IZDAJATELJ: Občinski svet občine Juršinci
ODGOVORNI UREDNIK:  Damjan Šimenko
UREDNIŠTVO: Dragica Toš Majcen, Ksenja Žmauc, Sandra Kukovec, Anica Žmauc,
Alojz Kaučič in Miroslav Moleh.
LEKTORICA: Ksenja Žmauc
OBLIKOVANJE IN TEHNIČNO UREJANJE: Miroslav Moleh 
NASLOV UREDNIŠTVA:  NOVICE, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci. Tel: (02)758-21-41

Objavljene fotografije so last arhiva občine Juršinci in društev.
Medij NOVICE OBČINE JURŠINCI je vpisan v razvid medijev pod zaporedno številko 150.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Juršinci brezplačno.
Časopis NOVICE izhaja v nakladi 750 izvodov.
TISK: Tiskarna EKART d.o.o. 
Sp. Jablane 19, 2326 Cirkovce.

drAge občAnKe, 
drAgi občAni

Spet je minil trenutek skupnega sobivanja, ustvarjanja, življenja, kjer 
smo vsi skupaj in vsak posameznik poskušali delati dobro za sebe, 

svoje domače, skupnost. Spet se oziramo nazaj in razpravljamo, ali 
smo postorili vse, kar smo namenili, in ali smo srečni. Velikokrat 
se sprašujem: »Smo srečni? Znamo biti srečni? Kje smo izgubili 
občutek, da znamo s ponosom povedati kaj lepega in  pozitivnega, 
da smo nekaj uspeli in da smo lahko na to tudi ponosni?« Žal se vse 
pogosteje dogaja, da se ne znamo pohvaliti. Kot da bi bilo bogok-

letno povedati, da smo pridni, uspešni in da zmoremo. Kot da bi se 
bali jutrišnjega dne, ker še današnjega nismo doživeli. Kot da nam 
je nerodno, nelagodno, kot da se nečesa bojimo … A  to je narobe. 
Tudi naša občina ima in potrebuje pridne in marljive ljudi. Poznamo 
jih in se z njimi srečujemo, a vendar jim ne znamo dati priznanja in 
spoštovanja.  Le zakaj se bojimo njihovih prizadevanj in marljivosti? 
So martako drugačni in zato morda tudi moteči? Ne verjamem, ker 
vem da ti ljudje in posamezniki, ki jih srečujemo in prepoznavamo, v 
vsej svojem poslanstvu živijo in delajo za občane, sovaščane - in  če 
hočete - tudi za Občino velikokrat na sto in en način. Jaz jih vidim in 
sem ponosen, da jih je veliko, še bolj pa bom takrat, ko jih bo ogromno.

Velikokrat razmišljam, kaj še manjka občini, da bi bili še boljši, 
odlični. Vsi stremimo po investicijskih sredstvih, da bi lahko gradili 
in s tem kazali svojo moč in sposobnost. Ker le-teh ni in ker je Občina 
Juršinci s svojo finančno samooskrbo prešibka, da bi lahko sama 
gradila in razvijala, se hitro znajdemo v negotovosti. Kaj dati ljudem, 
mojim občanom, če bo mati država jutri rekla, da ni več denarja za 
majhne občine? Kako jim naj povem, da bodo razumeli slednje in 
doumeli, da smo mi sami edino, kar imamo in kar lahko gradimo? 
Spoštovanje in zaupanje in tista sopomoč, ki je krasila naše pred-

nike, mora premagati nevoščljivost, prezir, nezadovoljstvo … Vse 
te lastnosti kvarijo medčloveške odnose in kazijo podobo pravljične  
slovenjegoriške občine, kot so naši Juršinci.
To je pomembnejše sporočilo, ki ga pošiljam mojim občankam in 
občanom ob rojstnem dnevu naše občine. Investicije v novo naselje, 
mrliško vežico, rekonstrukcijo šolskega dvorišča in gradnja ter ob-

nova cestišča v Lipovcu in na Kukavi so pomembni projekti za naše 
kraje, a še pomembnejše je sporočilo, da se vsaj za  hip ustavimo in 
si povemo, da nam je kljub vsem skrbem še vedno lepo. Lepo nam 
je tukaj, kjer je naš dom in kjer smo si ustvarili življenje. Resnično 
nam malo manjka, da bi si znali še povedati: » Lepo je življenje, tu 
pri nas, v Juršincih!«
 Spoštovani občanke in občani, prejemniki plaket in priznanj ter vsi, 
ki z aktivnostmi v društvih in drugih institucijah delate dobro in mar-
ljivo, da je pri nas lepo, iskreno se zahvaljujem za ves trud. Vsem 
občankam in občanom želim vse lepo za 22. praznik Občine  Juršinci.

vaš župan Alojz Kaučič

Na začetku vam iz uredništva Juršinskih novic pošiljam lep 
pozdrav. Pred nami je znova poletna številka občinskega glasila. 
V našem uredništvu smo se trudili, da bi vam poskušali z besedo 
in s sliko čimbolj približati aktivnosti, ki so se dogajale po vaseh in 
društvihv občini od velike noči dalje.
Prosimo vas, da se tudi vi trudite skupaj z nami in tudi vi zapišete 
kakšno zanimivo dogajanje ali nam pošljete foto utrinek – z ves-

eljem ga bomo objavili. Če bi pa želeli karkoli napisati za naše 
in vaše občinsko glasilo, pa nekako ne najdete pravih besed, 
nas prosim pokličite. Član uredniškega odbora vam bo z ves-

eljem priskočil na pomoč. Pisati želimo o dogodkih, aktivnosti v 
občini, predvsem pa o dobrih, pozitivnih in lepih stvareh, ki ljudi 
združujejo in povezujejo.
Leto se je že prevesilo v drugo polovico, pred nami je vroče po-

letje. Koncu šolskega leta sledijo počitnice in dopusti. V uredništvu 
se je nabralo precej gradiva, prispevkov o delovanju občanov v 
različnih društvih, o dogajanju znotraj občinske stavbe in prispe-

vkov, v katerih se predstavljajo tudi naši najmlajši iz juršinskega 

vrtca in osnovnošolci. Upamo, da boste v tej poletni številki našli 
mnogo zanimivega branja.
Spoštovane bralke, cenjeni bralci, v imenu uredništva Juršinskih 
novic vam želimo, da preživite lepo poletje, da si odpočijete in se 
napolnite z novo energijo za prihodnje mesece, predvsem pa se 
imejte radi, družite se in naberite veliko dragocenih spominov. Iz 
uredništva našega časopisavamželimo lepe poletne mesece.

Odgovorni urednik, Damjan Šimenko
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MAMiCe Z doJenčKi nA SpreJeMU pri ŽUpAnU

ŽUpAn S ponoSoM SpreJeL odLičnJAKA, Ki StA
obiSKovALA doMAčo oSnovno šoLo v JUršinCiH

Župan Alojz Kaučič  je  24. junija 2016  povabil  na sprejem mamice, ki 
so rodile v  tem letu. Vabljeni sta bili tudi dve mamici iz preteklega leta, 
ki sta rodili proti koncu leta.  Po že utečeni tradiciji takšen  sprejem 
organizira dvakrat letno. Mamicam je  čestital  ter jim v imenu Občine 
Juršinci podaril knjižno darilo  in cvet.  V tem letu se je v občini do 
sredine junija  rodilo  12 otrok – 9 dečkov in 3 deklice.
Sprejema na sedežu občine se je  udeležilo 7 mamic, ki so s seboj pri-
nesle svoje  male sončke in sejno sobo napolnile s čarobno energijo. 
Župan je tako mamicam kot njihovim  malčkom zaželel vse najboljše 
na njihovi življenjski poti, posebno jim je zaželel zdravje in poudaril, 
da je vodstvo občine vedno podpiralo projekte in programe, vezane 
na predšolsko vzgojo otrok. 

občinska uprava

VABLJENE MAMICE SO BILE: 

1. Danijela Sovič iz Sakušaka s sinom Janom (iz leta 2015)
2. Suzana Hojnik iz Hlaponcev s sinom Taiem(iz leta 2015)
3. PatriciaHerga iz  Juršincev s sinom Aljažem 
4. Darinka Čoh iz Sakušaka s sinom Galom
5. Martina Novak iz Rotmana 30 s hčerko Zalo
6. Mateja Lepej iz Juršincev s sinom Janom 
7. Majda Toplak iz Gabrnika s sinom Svenom
8. Samanta Holc s hčerko Neli 
9. Nataša Flos, Kukava 60, 2256,  s hčerko Zalo 
10. Marta Čuš s Kukave s sinom Filipom
11. Lidija Druzovič iz Zagorci s sinom Aljažem 
12. Nataša Kokol iz Grlincev s sinom Anelom
13. Natalija Kukovec iz Grlincev s sinom Jakobom
14. Silvija Šoštarič s Kukave s sinom Oliverjem

Župan Občine Juršinci g. Alojz Kaučič  je 24. ju-

nija 2016  povabil  na sprejem učenca 9. razreda OŠ 
Juršinci, ki sta  vsa leta dosegla  odlični uspeh, to sta: 
Lea Majcen in Marko Roškar.  Sprejema pri županu 
so se poleg  zlatih odličnjakov še udeležili:  ga. Jelka 
Svenšek – ravnateljica OŠ Juršinci,  ga. AndrejaKlarič– 
razredničarka in ga. Lidija Ljubec – sorazredničarka. 

Župan je na sprejemu učencema čestital za odličen us-

peh v vseh devetih letih osnovne šoleter izrazil željo, 
da znanje in izkušnje, ki jih bosta pridobila na svoji 

življenjski poti, prinesetanazaj v lokalno okolje, v svo-

jo občino.Na nadaljnjo življenjsko pot ju je pospremil 
s pregovorom: »Dve stvari mora imeti človek, da bi us-

pel v življenju: Prva je sreča: to je takrat, ko se človeku 
ponudi ugodna prilika; Druga je pamet: ta človeku omogoča, da iz-

koristi ugodno priložnost«. Obema zlatima odličnjakomaje zaželel 
skupek obojega. 

Na koncu je zlatima odličnjakoma segel v roko ter jima v znak skromne 
pozornosti za velike uspehe podaril cvet in Puhovo monografijo. 

občinska uprava 
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Občina Juršinci je v nedeljo, 8. maja 2016, organizirala SREČANJE 
STAREJŠIH OBČANOV. Srečanje se je odvijalo v Lovskem domu v 
Juršincih. Vabilu se je odzvalo okrog 100 občanov, starih nad 75 let. V 
Občini Juršinci je 181 oseb starih nad 75 let. Mnogo med temi je takih, 
ki se srečanja niso mogli udeležiti iz zdravstvenih razlogov. Nekaj jih 
je tudi v domski oskrbi.

Udeleženci srečanja so se po sveti maši v cerkvi Sv. Lovrenca preselili 
v dvorano kulturnega centra, kjer so jih nasmejali igralci juršinske 
gledališke skupine s komedijo Agencija za samske. Srečanje se je 
nadaljevalo v Lovskem domu v Juršincih. Udeležence je nagovoril 
župan Alojz Kaučič, ki je povedal, da  Občina  med drugim skrbi 
tudi  za starejšo  populacijo ljudi. Omenil je domsko varstvo, obiske 
starejših na domu ob različnih priložnostih okrog božiča in novega 

8. 6. 2016 smo obiskali Osnovno šolo Juršinci in ravnateljici Jelki 
Svenšek predali odsevne kape, namenjene vsem otrokom juršinskega 

vrtca. Odsevne kape sva ravnateljici predala Saša Golob Hodnik, di-
rektorica Občine Juršinci, in Donald Rus, predsednik Sveta za pre-

ventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Juršinci (SPVCP). Tako 
bodo otroci vrtca še varnejši in bolj prepoznavni udeleženci v cest-
nem prometu. S tem SPVCP v sodelovanju z Občino Juršinci tudi v 
letošnjem letu nadaljuje s tvornim sodelovanjem z OŠ Juršinci. V lan-

skem letu smo namreč za potrebe pridobivanja kolesarskega znanja 
OŠ Juršinci nabavili kolesarski poligon, ki ga učenci 4. in 5. razredov 
OŠ že uporabljajo. Skrbi za varnost otrok Občine Juršinci še zdaleč 
ni končano, saj smo se z ravnateljico in direktorico že dogovorili za 
nadaljnje ukrepe, ki bodo pripomogli k dvigu varnosti naših otrok.

SrečAnJe StAreJšiH občAnov
leta, obiske za 90. rojstni dan in še kaj.Ena od pozornosti je tudi or-
ganizacija druženja občanov,  starih nad 75 let. Občanom je zaželel 
predvsem trdno zdravje in jih pozval, naj za nekaj uric pozabijo na 
tegobe ter uživajo v druženju.Domen Matjašičje raztegnil svojo har-
moniko.Članice Rdečega križa Juršinci sopomagale pri organizaciji 
srečanja in tako kot že večkrat doslej  napekle pecivo in tako poskr-
bele, da so se udeleženci srečanja po kosilu še  posladkali. V prijetnem 
popoldanskem  druženju so se združili klepet, obujanje spominov in 
zven harmonike. 

Organizatorji srečanja upajo, da so se udeleženci  na srečanju imeli 
lepo in s seboj domov ponesli še en lep spomin. Vsem sodelujočim pri 
organizaciji in  izvedbi srečanja se župan najlepše zahvaljuje. 

občinska uprava 

odSevne KApe ZA vArnoSt otroK
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Društvo vinogradnikov in sadjarjev Juršinci je 
tradicionalno organiziralo košnjo »faruškega« 
travnika. Zbrali so se 4. junija ob 5. uri zjutraj. 
Košnje se je udeležilo več kot 25 koscev, prav 
tako tudi tistih, ki so kosce spodbujali. Najstarejši 
kosec ke bil šestinosemdesetletni Ivan Šueniz 
Sakušaka, kije zelo čvrsto in hitro kosil za svoja 
leta.Po košnji je sledilo družabno srečanje koscev 
in vinogradnikov. Sledila je podelitev priznanj 
vinogradnikom. Priznanja so prejeli vinogradniki 
z najvišje ocenjenimi vini z našega območja.  Ob 
občinskem prazniku  Občine Juršinci voščimo in 
želimo obilo sreče in zadovoljstva ter dobro vin-

sko letino.
društvo vinogradnikov in sadjarjev

KošnJA  po StAreM in podeLitev priZnAnJ 
vinogrAdniKoM

V organizaciji Rdečega križa Juršinci je na  20. občnem zboru prišlo do spremembe 
vodstva. Za novo predsednico  organizacije je bila izglasovana Irena Tuš, ki je 
že tudi dolgoletna članica organizacije. Bila je tudi edina članica  Rdečega križa 
Juršinci, ki se je javila kot prostovoljka za pomoč beguncem  in obiskala krizni 
center na mejnem prehodu Gruškovje. Novo vodstvo se je zahvalilo dotedanjemu 
vodstvu za pomoč in podporo pri delovanju organizacije.  
Delovanje organizacije je v polnem  teku, saj so že v prvi polovici leta tretjič 
razdelili pakete humanitarne pomoči, namenjenim našim občanom.  V nedeljo, 
8.5.2016,  so člani  Rdečega križa Juršinci pomagali pri pogostitvi skupaj z Občini 
Juršinci pri pogostitvi starejših občanov.  Srečanja se je udeležilo okrog  sto 
občankin občanov naše občine,ki so stari več kot75 let. 
Za vse člane organizacije so 14.5. 2016 organizirali izlet na Koroško.  Prav tako 
so se 11.6. 2016 nekateri člani udeležili srečanja krvodajalcev iz cele Slovenije, ki 
vsako leto poteka v občini Veržej.  
Zaradi letošnjega vročega poletja so se v organizaciji odločili, da bodo svoje člane 
povabili, da se 18.7. 2016 ohladijo  in skupaj malo poveselijo na kopalnem dnevu 
v termah Sv. Martin na Muri na Hrvaškem. 
V letošnjem letu imajo v organizaciji tudi posebni jubilej,  saj sta kar dva člana 
organizacije stotič darovala kri. Častna člana sta Vladimir Fras iz Hlaponcev  in 
Franc Kump iz Senčaka. 
Organizacija Rdečega križa Juršinci se zahvaljuje vsem krvodajalcem za podar-
jeno kri in udeležbo na krvodajalskih akcijah. Vsem članom in krvodajalcem  
čestitamo ob občinskem prazniku naše občine.

pavla vesenjak

poročiLo o deLovAnJU rdečegA KriŽA JUršinCi
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Takoj po novem letu smo začeli z aktivnostmi za tradicionalno 
srečanje vaščanov, ki je bilo letos že šesto po vrsti. V soboto, 16. janu-

arja 2016, se je v Gasilskem domu Gabrnik srečalo 70 vaščank in 
vaščanov. Vedno povabimo tudi vodstvo naše občine, da nam tudi 
pove, kakšne ima načrte za leto 2016, še posebej pa za Gabrnik. V 
letu 2016 bo največja pridobitev za Gabrnik modernizacija ceste 
Gabrnik–Kukava. Srečanja se vedno udeleži tudi naš vaščan in častni 
vaščan Dejan Zavec s svojo družino. Za dobro razpoloženje je letos 
poskrbel haloški ansambel Vaupotič.
Aprila (sobota, 2.4.2016) smo se nekateri vaščani udeležili čistilne 
akcije »Očistimo Slovenijo«. Odpadke neodgovornih voznikov in 

AKtivnoSti  vAšKegA  odborA  gAbrniK
sopotnikov smo pobrali ob regionalni cesti Gabrnik–Grlinci do meje 
s sosednjo občino.
V petek, 22. aprila, smo v zgornjem Gabrniku »Brezju« izvedli tradi-
cionalno »Raboto«.Očistili smo cesto, mulde in bankine. Opravili 
smo tudi posek vej. Gasilci iz Gabrnika so nam pomagali s svojo opre-

mo očistiti zamašene kanale pod cesto. Po akciji je sledila zaslužena 
malica pri našem svetniku »Lujzeku«.
V soboto, 13. avgusta, ob 17. uri vabimo vaščane Gabrnika in tudi 
ostale na tradicionalno postavitev klopotca v zgornjem Gabrniku.
Iskrene čestitke ob prazniku naše občine. .

vaški odbor gabrnik

Pred petimi leti je bila pri Puhovem muzeju otvoritev Slovenjegoriške 
planinske poti. Le-ta je dolga 93 kilometrov in poteka po Srednjih 
Slovenskih goricah ter delu Ptujskega in Dravskega polja.Prične se v 
najstarejšem slovenskem mestu Ptuju ter poteka čez Vurberk, skozi 
Trnovsko vas, Vitomarce, Juršince, Polenšak, Gorišnico in Marko-

vce nazaj v Ptuj. Na poti je 12 kontrolnih točk z žigi, ki jih je treba 
odtisniti v dnevnik. Obstajata pa tudi posebna zloženka in vodnik z 
opisom poti in znamenitostmi krajev ob poti. V soboto, 21. 5. 2016, je 
bila ob prisotnosti pomembnih gostov prireditev ob 5-letnici otvoritve 
Slovenjegoriške planinske poti. Prireditev sta vodila učenca 7. razreda 
OŠ Juršinci, AnejaŽmauc in Žan Šoštarič, ki sta se predstavila tudi s 
skečem. Tako sta v domačem jeziku predstavila Janeza Puha, njegovo 
delo in zanimivosti ter popestrila prireditev. Slavnostnagovornika 
sta bila župan Alojz Kaučič inpredsednik organizacijskega odbora 
Slovenjegoriške poti Uroš Vidovič.

Nekoč je Puh bil prezrt, danes pa je vendarle malo drugače, kar doka-

zuje tudi pesem osnovnošolcev.

Janez Puh, mož z brki

puh mož z brki brez primere,
ki raztezajo se od Sakušaka vse do gradca,

kjer  tovarna mu cveti brez finančnega padca.

še danes tam se govori,
da večjega inženirja od njega ni,

kar vsak ugotovi,
ko njegov motor zahrumi.

na tekmi gordon-bennet je osvojil 1. mesto,
77 km na uro je vozil kar čez cesto.
Kmalu je oko vrgel na avtomobile,

njegov prvi model, tip osem, mu je bil dragocenejši od vile.

čeprav vozilo ni bilo niti malo bojno,
 se je obdržalo kar čez celo prvo svetovno vojno.

pri dvainpetdesetih letih je žalostno umrl,
imel je srečo in na vojno iz groba zrl.

AnejaŽmauc, Žan šoštarič, Sandra Kumer

Po kratkem programu so se pohodniki okrepčali in nato nadaljevali 
pot po Slovenjegoriški planinski poti. 

šolski novinarji

petA obLetniCA otvoritve SLovenJegorišKe 
pLAninSKe poti
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V zadnjih nekaj izvodih ni bilo kaj dosti novic iz Sakušaka (napisanih), 
kar pa nikakor ne pomeni, da se ni nič dogajalo.Imamo mlad, pred-

vsem pa zelo zagnan vaški odbor, ki skrbi, da se v naši vasi dogodki 

tako hitro vrstijo eden za drugim, da ne utegnemo vsega zabeležiti.
Ker pa ni vse samo v druženju, skupaj naredimo tudi marsikaj ko-

ristnega. In tako smo se letos aprila odločili, da bomo izvedli »RAB-

OTO«, čeprav smo se pred tem udeležili tudi občinske čistilne ak-

cije. Datum je bil določen za  soboto, 9. aprila,in čeprav je nekoliko 
deževalo, nas to ni nič zmotilo, zbralo se nas je namreč kar blizu 40. 
Zbirno mesto je bilo, kot po navadi, Puhov muzej, sledilo je obvezno 
razkuževanje in hitro na delo! Ker smo že vešči tovrstnih akcij, smo s 
seboj prinesli vso potrebno orodje, tako da je vse steklo zelo gladko. 
Očistili smo mulde,škarpe,odstranili moteče grmovje in tako poskr-
beli za lepši videz našega kraja in za večjo varnost na cestišču. Po 
trdem delu se je seveda prilegla dobra malica.
Ob prazniku dela smo tudi pri nas postavili majsko drevoin tako 
obeležili ta svetovni praznik. Bilo je prijetno druženje, čeprav spet 
v dežju. Pa ni bilo nobenega problema,saj smo imeli postavljen 
šotor,mize so bile polne dobrot, pa še kres je prijetno del. 
O, koliko dela imamo z VAŠKIMI IGRAMI! To pa ni kar tako.To 
so priprave,pa ne fizične. Bolj,kdo bo v kateri skupini,kako bomo tja 
šli in seveda kakšne barve majice bomo oblekli. Letos smo Juršince 

noviCe iZ SAKUšAKA

preplavili v oranžni barvi majic.74 majic, pa Sakušak ni ravno velik!Z 
dvema skupinama smo tekmovali v vseh kategorijah, navijačev v 
oranžnem pa je bilo malo morje. Naši tekmovalci so bili hitri, drzni, 
spretni, močni bolj tako-tako, na koncu pa je ena skupina dosegla 
drugo mesto. Vsi smo bili zelo veseli.
V prihodnjih dneh se veselimo otvoritve prenovljenega asfaltiranega 
odseka cestišča Lipovec, kar je velika pridobitev za tamkajšnje stano-

valce in tudi za vse nas.
V tem času potekajo tudi priprave na naše vsakoletno najbolj številčno 
obiskano prireditev POSTAVITEV VAŠKEGA KLOPOTCA. Če nas 
kdo na ta dan obišče – vsak je dobrodošel – dobi občutek, da je to pa 
prava gostija.
Naši vaščani se še posamično ali v skupinah udeležujejo drugih pr-
ireditev po občini, ni za naštevati, ker lahko mimogrede kaj izpus-

timo. Omenimo pa vseeno eno: spoštovani bralec oz.bralka Juršinskih 
novic, tudi o vas se bo pisalo, če boste v 86. letu starosti nadeli koso 
na ramo in se zjutraj ob 5.uri odpravili na farovški hrib trave kosit, kot 
je to letos storil »Puhov Ivan«. Na KOŠNJI PO STAREM je bil tako 
najstarejši, koso pa je potegnil, kot se za utrjenega kosca spodobi.  
Temu pa lahko rečemo: »Bogu hvala«. 
Pa nasvidenje do prihodnjič.

Za vaški odbor Sakušak: d. M.  bogša 

Foto: Mirko Moleh
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V sredini maja smo v naši vasi imeli prav posebno praznovanje – 
obeležili smo 10. obletnico obnove vaške kapele ter blagoslovili ob-

novljen »Štefanov križ«.

Podatke o zgodovini naše kapele mi je posredoval Drago Sobočan, 
sošolec farnega duhovnika Dušana Todoroviča, le-te pa je našel v 
Zgodovinskem arhivu nadškofije Maribor. Vaščani  Grlincev ob 
andražovski meji so leta 1890 na mesto lesenega križa postavili ka-

pelo z zvonikom. Zvon je imel vklesane kratice  L. M. B. (kratice 
pomenijo: Lurška Mati Božja) in napis:  »Postavili grlinški vaščani«.    
Kapela je zaprtega tipa z zvonikom. Na njej  je napis: »Lurška Mati 
Božja prosi za nas.«  V kapeli je kip Lurške Marije, ki v višino meri 
93,5 cm, podstavek je visok 3 cm.
Na veliko soboto, 15. 4. 1922, je bil opravljen blagoslov kapele v 
Grlincih, kar je navedeno v Oznanilniku župnije sv. Lovrenca v Slov. 
gor. od 17. septembra 1916 do 28. decembra 1922. Zvon je bil vzet v 
prvi svetovni vojni. Po drugi svetovni vojni so vaščani Grlincev kupili 
novi zvon, ki v višino meri 24,5 cm,  premer zvona pa je 31,4 cm.
Po tem času so vaščani Grlincev vedno skrbeli, da je bila kapelica 
vzdrževana, zasluge za to pa imajo zidarski mojster Franček Žmauc 
in družine Kosec, Kvar, Divjak. Kapela je bila v celoti obnovljena leta 
2006. Obnova je stala skoraj 2.000.000,00 din in je bila obnovljena z 
veliko dobre volje, truda in sodelovanja vaščanov Grlincev. Sredstva 
za obnovo so prispevali vsi vaščani. Zahvaljujemo se tudi donator-
jema kapele, to sta Ivan Divjak in Bogdan Hanžekovič z družinama. 
Večina sovaščanov se še spomni, kako smo zbirali denar za obnovo 
kapele – z organizacijo smučarskih skokov. Takrat so bile takšne 
zime, da smo lahko pozimi kar dvakrat organizirali skoke. Družina 
Milana Kostanjevca nam je dobrodušno odstopila njihov breg, mladi 
so pripravili skakalnico, starejši pa smo poskrbeli za pokale, hrano in 
drugo. Z eno organizacijo skokov smo zaslužili okrog 250.000,00 din 
in ko smo odbili stroške, je ostalo 150.000,00 din, ki so šli v hrambo 
za kapelo. S skupnimi močmi smo zbrali denar, pridobili še nekaj 
sponzorjev in naša kapelica je bila obnovljena. V ta namen smo imeli 
tudi sveto mašo z blagoslovom, ki so ga je opravil takratni farni župnik 
Štefan Casar. Na slovesnosti se je zbralo okoli 100 vaščanov. 

Naša kapelica je skozi vso leto lepo urejena, 
za kar se zahvaljujemo predvsem družinam, 
ki živijo v neposredni bližini kapele. Zad-

nji dve leti imamo pri kapeli tudi šmarnice. 
Lani jih je vodila Jelica Divjak, letos pa  Silva 
Žmauc in Samanta Kajnih. Prav tako vsako 
leto ob božičnih praznikih naši sovaščani 
praznično okrasijo vas in kapelo. Lani smo 
tudi prvič spletli adventni venec in ob prižigu 
vsake sveče skupaj molili rožni venec.
Tudi ob praznovanju 10. obletnice obnove 
se zahvaljujemo Frančku Pignarju, da je ob 
tej priložnosti  na novo prepleskal notran-

jost kapele, okna in vrata,  Branku Koscu in 
Romanu Frležu, da sta obnovila polkna na 
zvoniku, ter seveda vsem sovaščanom, ki na 
kakršen koli način pripomorejo, da naša ka-

pela živi z nami in da je vedno tako lepo ure-

jena. Postavljena je, da se ob njej srečujemo, 
in naj tako tudi ostane.
Štefanov križ je dobil ime po dveh Štefanih, 
ki sta pred dobrimi stotimi leti živela na mes-

tu, kjer sedaj živi družina Holc. Bila sta brez 
otrok, nekateri pravijo, da sta ga postavila z namenom, da bi vendarle 

otroški jok napolnil njun dom. Vaščani Grlincev se tega križa dobro 
spomnimo, stoji pa na mestu, kjer se cesta, ki vodi skozi vas,  razcepi 
za Degla in Dole. Lani je družina Alojza Holca v celoti obnovila križ 
ter uredila okolico. Tudi ta križ je namenjen, da se ob njem občasno 
zberemo, zmolimo rožni venec ter se zahvalimo Bogu za vse, kar 
nam je v življenju dano, predvsem pa za življenje samo. Ob križu sta 
Roman Frlež in Franček Pignar uredila leseno kegljišče, ki ob večerih 
zaživi. Ali se ob njem zberejo otroci 
in kegljajo ali pa starejši sovaščani. 
Dobre volje nikoli ne zmanjka.

Po maši in blagoslovu, ki ga je opravil 
naš župnik Dušan Todorovič, je sl-
edilo druženje. Zahvaljujem se Janku 
Vrtiču in Branku Koscu, ki sta pris-

pevala odojka, ki ga je pripravil Ro-

man Frlež. Naše pridne gospodinje 
so prispevale kruh in pecivo, moški 
pa vino. Zahvaljujem se tudi dona-

torjema Ivanu Divjaku in Bogdanu 
Hanžekoviču, ki sta zopet prispevala 
vsak po 80,00 evrov za našo prireditev 
ter za stroške, ki so nastali ob urejanju 

kapele. Darovala sta tudi za sveto 
mašo. Prav tako se zahvaljujem vsem 
vaščanom za prostovoljne prispevke. 
Zbrali smo 270,00 evrov, ki jih bomo 
porabili za katero od naših naslednjih 

srečanj na vasi, pa tudi za zasaditev 
rožic ob kapeli.

v imenu organizatorja 
dragica toš MAJCen

prAZnovAnJe  v grLinCiH
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Člani Turističnega društva Gomila 
smo 18. junija 2016 pripravili prazno-

vanje za sedemdeset let delovanja 

društva.V pozdrav nam je zaradi od-

sotnosti župana Občine Juršinci, Alo-

jza Kaučiča, spregovoril župan sos-

ednje Občine Svetega Tomaža, Mirko 
Cvetko.
Prostor, kjer se nahajata tako stolp kot 
prostor ob njem, je v lasti Občine Sveti 
Tomaž, zato je s Turističnim društvom 
Gomilaletos spomladi sklenila najem-

no pogodboza uporabo. Za razume-

vanje se zahvaljujemo županu Mirku 
Cvetku ter Občinskemu svetu Občine 
Sveti Tomaž.
Med slavnostnimi govorniki so bili tudi 
aktivni člani TD Gomila: dr. Ludvik 
Toplak, Tone Čeh in Martin Žajdela, 
Simon Toplak – tudi kot predsednik 

VTC 13 –  ter kasneje še župan Alojz 
Kaučič.Na prireditvi smo se želeli še 
posebej zahvaliti najaktivnejšim članom društva, zato je  Upravni od-

bor TD Gomila na seji 19. 5.2016  sprejel sklep, da se najzaslužnejšim 
članom društva v znak zahvale za njihovo delovanje ob sedemde-

setletnici  podelijo zahvale. Prejeli so jih: Martin Žajdela, Dr. Ludvik 
Toplak, Tone Čeh, Elizabeta in Matija Slaček, Alojz Lovrec, Milan 
Gačnik, Štefan Gačnik, Jože Perko, Jožef Žnuderl, Stanislav Holc, 
Milan Šuen, Janez Toplak.
Člani društva so po nekajletnem premoru lani julija ponovno pričeli 
z delom. Kot predsednica želim veliko sodelovanja z juršinskimi 
društvi in z društvi naših sosednjih občin.
Zadali smo si kar nekaj nalog, aktivnosti, ki bodo temeljile na urejeni 
okolici razglednega stolpa, ureditvi Turističnega doma Gomila ter 

70 Let tUriStičnegA drUštvA goMiLA

dobitniki zahval: Janez toplak, tone čeh, Martin Žajdela, dr. Ludvik toplak, Stanislav Holc, Milan 
gačnik, štefan gačnik, Jožef Žnuderl.
Manjkajo: Matija in elizabeta Slaček, Alojz Lovrec, Milan šuen in Jože perko.

promociji naših občanov, ki se ukvarjajo s turizmom ali ustvarjajo v 
njegov prid. Pokažimo Sloveniji in njenim sosedom, kako lepo je pri 
nas v osrčju Slovenskih goric!
Po uradnem delu je sledilo veselo druženje z ansamblom Munda 
Štajerci in Alfijem Nipičem, ki pa ga je ne žalost zmotilo vreme.
V kulturnem programu so sodelovali: Milica Mateljan, naša 
domačinka, nadvse aktivna članica Društva gospodinj Marta Juršinci, 
pa tudi pesnica; zapela nam je dve pesmi, ki sta čisto njeni:Od Juršincev 
do Gomile in Spomin na otroška leta. Nastopile so tudi ljudske pevke 
KUD Antona Slodnjaka Juršinci in Julija Toplak s Kukave. 

v imenu td gomila: dragica toš MAJCen

Največji uspeh so v najmlajši kate-

goriji cicibanov dosegli Juršinski 
strelci, ki so za vrhunec sezone na 
25. državnem prvenstvu pripravili 
prvovrstno presenečenje in se ves-

elili dvojnega naslova državnih prva-

kov. 11 letni Juršinčan Žan Plohl je 
s 181 krogi slavil posamični naslov 
državnega prvaka, 11. mesto je os-

vojil Valter Drašler 167 krogov, 20. 
mesto Anej Marušič 160 krogov, 27. 
mesto Žan Horvat 158 krogov in  50. 
mesto Maks Tancoš 145 krogov. Mladi 
Juršinski strelci so bili nepremagljivi 
tudi v ekipni konkurenci kjer so s 506 
krogi slavili med 14 ekipami.

MiMo

MLAdi JUršinSKi StreLCi nepreMAgLJivi nA 
25 drŽAvneM prvenStvU
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LD Juršinci je v soboto, 2. julija, in v nedeljo, 3. julija 2016, v Mosteh 
organiziralo strelsko tekmovanje na glinaste golobe, bežečo lisico 
ter zračno puško. Strelskega tekmovanja, ki je potekalo v lepem vre-

menu, se je udeležilo 22 ekip iz ptujske, mariborske ter celjske lovske 
zveze. Še rezultati:

Ld JUršinCi orgAniZirALo StreLSKo 
teKMovAnJe v StreLJAnJU nA gLinASte goLobe

ZRAČNA PUŠKA:  
1. SLANA Andrej
2. GOŠNJAK Janko  
3. ŠTEBIH Viktor   

BEŽEČA LISICA:
1. STRNAD Sandi
2. HRGA Dejan
3. ŽMAUC Klemen

POKALNO
1. VEINDORFER Dani  
2. HORVAT Robert  
3. KREFT Anton

POKALNO VETERANI
1. BEZJAK Ivan
2. STAJNKO Franc
3. KRUŠIČ Feri

EKIPNO: streljalo je 22 ekip
1. LD MALA NEDELJA
2. LD ROGATEC
3. LD OPLOTNICA

NAGRADNO: 

01. ČAGRAN Franc
02. MAJCEN Alojz   
03. TEPEŠ Slavko       
04. BRATUŠA Albin               
05. GOŠNJAK Janez       
06. TOŠ Davorin        
07. HORVAT Robert
08. KUMP Andrej mlajši    
09. ČUČEK Srečko           
10. ŠIŠERNIK Tomaž       

Streljanje za ODOJKA v parih:
1. STRNAD Nejc in HORVAT Robert
2. MAJCEN Alojz in BEZJAK Ivan
3. ČAGRAN Franc in STRNAD Sandi

TEKMA ZA POKAL OBČINE JURŠINCI
LOVSKI STAV:  
1. STRNAD Nejc
2. RIŽNAR Tonček  
3. HORVAT Matjaž   
ŠPORTNI STAV:
1. STRNAD Nejc
2. HORVAT Robert
3. HORVAT Matjaž
VETERANI:
1. GAČNIK Milan
2. SLODNJAK Franc
3. HORVAT Anton

V sredo, 16. 3. 2016, ob 19. uri je bila v prostorih Občine Juršinci skli-
cana ustanovna seja, na kateri smo prisotni po več letih nedelovanja 
ponovno ustanovili JUDO KLUB JURŠINCI. Za predsednika kluba 
je bil izvoljen Danijel Rus, nekoč sam zelo uspešen tekmovalec v 
judu. Vsi prisotni se zavedamo, da je pred nami veliko trdega dela, 
vendar smo trdno prepričani, da nam skupni uspehi v prihodnosti ne 
uidejo.

donald rus

UStAnoviLi JUdo KLUb JUršinCi
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8. 5. 2016 smo se v Hlaponcih vaščani ponovno zbrali in uredili 
vaško travnato nogometno igrišče. Tokrat smo postavili tudi dolgo 
pričakovano ograjo z mrežo za enim od golov, kjer je žoga naših 
nogometašev večkrat zašla v vaški potok. Imeli smo lepo vreme. 
Družba je bila odlična. Vsi zbrani so bili zelo delovni. Vse zbrane 
je potrebno pohvaliti za trud. Vsak je pomagal po svojih najboljših 
močeh. Še enkrat smo dokazali, da vaščani Hlaponcev s skupnimi 
močmi marsikaj zmoremo, zato smo ponosni nase.

donald rus

Mreže v Hlaponcih
Vaščani Hlaponcev so se po neurju in uničenju mreže za igriščem 
ponovno zbrali in v zelo kratkem času odpravili posledice neurja. 
Tokrat so malce znižali ograjo in vse pokončne cevi dodatno ojačili z 
dodanimi cevmi. Narava je pokazala svojo moč in “zanimivo” obliko-

vala prej postavljeno ograjo. Vendar smo vaščani Hlaponcev priprav-

ljeni na vsa presenečanja, pa čeprav neprijetna. Še enkrat pohvale 
vsem sodelujočim.

UreJAnJe igriščA v HLAponCiH

Vaščani iz Hlaponcev smo se tudi letos ob 1. maju tradicionalno zbrali 
pred vaškim domom in se s kolesi podali na skupno kolesarjenje, ki ga 

organiziramo vsako leto. Pri tem nas od kolesarjenja ni odvrnilo niti 
slabo vreme in napoved dežja. Tako smo se zbrali najbolj pogumni in 
se s kolesi podali proti najvišji točki Slovenskih goric - stolpu pri Go-

mili. Pri tem smo se prijetno razmigali, se skupaj poveselili, okrepčali 
in se tudi dogovorili, da se drugo leto ponovno srečamo in se s kolesi 
podamo po poteh naše prelepe občine.

KOLESARJENJE V HLAPONCIH KULTURNO DRUŠTVO HLAPONCI 
NA KROMPIRFESTU V DORNAVI 
Peti KROMPIRFEST  je  potekal v soboto, 25. 6. 2016, v parku ob 
baročnem dvorcu Dornava. Krompirfest je družabna, zabavna in tek-

movalna prireditev v praženju krompirja.Zbor ekip je bil od 11. do 
12. ure. Tekmovalno ekipo sestavlja do 5 oseb. Skupino Kulturnega 
društva Hlaponci so sestavljali: Jasna Plohl, Janez Plohl, Ljudmila 
Polič, Marija Fras in Marta Šamperl.S seboj smo prinesli od 5 do 10 
kg krompirja za kuhanje, gorilnik in vse potrebno za praženje.Naša 
ekipa se je dokazala s praženim krompirjem z ocvirki. Komisija za 
ocenjevanje praženega krompirja (Etnografsko društvo Cigani Dor-
nava)je budno spremljala delo skupin. Naša skupina je dobila nagrado 
za sodelovanje. S tem smo zadovoljni, saj je tovrstno tekmovanje za 
nas prva in nova izkušnja. 

Kd Hlaponci
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Srednjeevropsko prvenstvo v košnji trave je letos potekalo v kraju 

Selo, kjer je naša ekipa dosegla nepričakovano četrto mesto.To je 
odličen uspeh ekipe, saj je sodelovalo 38 ekip različnih evropskih 
držav. Iskrena čestitka tekmovalcem: Albertu Horvatu, Štefki Žmavc 
ter Katiki Petrovič iz Grlincev. Iskreno čestitamo tudi ostalim članom 
našega društva, ki so kakorkoli prispevali k temu izjemnemu dog-

odku. V veliko pomoč so nam bili sponzorji in donatorji:  Aleš Zi-
dovnikd. o. o, KRKA Novo mesto, Kmetija Hrga Juršinci, Bioterme 
Mala Nedelja, Mesarstvo Valenko Dornava, Sladki butik Ptuj, Ribar-
nica Delfin Ptuj, Pekarna Blanka Cirkulane, Amfora Ptuj, Foto Lang-

erholc, Grafix Ptuj, Altius Ptuj, Majolka Tržec, Petrol – Jožek No-

vak, UniCredit Bank Ptuj, Marko Toplak iz Juršincev, Darko Bogša 
iz Sakušaka, Trsničarstvo Roman Beciz Zagorcev, Herbešteinova 
klet Juršinci, Gostilna pri Darinki Juršinci, Gostilna Rajko Kaučič 
Juršinci, Športna unija Slovenije, ZŠRS. Vsem sponzorjem in dona-

torjem se iskreno zahvaljujemo.
šdo Juršinci

šdo JUršinCi četrti v KošnJi trAve nA 
SrednJeevropSKeM prvenStvU

Športno društvo Juršinci že vrsto let skrbimo za različne 
aktivnosti v Juršincih. Skrbimo za to, da ima šport v 
Juršincih svoje mesto. Od smučarskih skokov, odbojke, 
planinarjenja, košarke, namiznega tenisa, dvoranskega 

hokeja, pikada, šnopsa, tenisa, vse do nogometa. Ker si v 
športnem društvu želimo čim več mladine na igrišču, smo 
se odločili, da bomo pričeli s treningi za naše najmlajše. 
Pod vodstvom Mateja Benka in Kristjana Lovreca so lan-

sko letu ustanovili ŠD Juršinci mladi.
Že na prvem treningu v lanskem juliju se je zbrala kopica 
nadebudnih nogometašev. Čez leto pa se je število igral-
cev povečevalo do trenutnega števila 23. Za prvo leto je to 
več kot odlična številka. V ŠD Juršinci smo stopili v akcijo 
in kupili belo-modre drese, da bodo fantje primerno zas-

topali ŠD Juršinci. Pri nabavi dresov so pomagali spon-

zorji: Generalni sponzor – Bar Kaučič, X time, Strojništvo 
Rajšp, Zvone team, Turistična kmetija Amur, Jagoda Všečka in Sad-

jarstvo Lovrec.
 Mladi nogometaši z velikim veseljem prihajajo na treninge, seve-

da pa se še raje udeležujejo različnih turnirjev. Obiskali so že celo 
vrsto turnirjev, na nekaj turnirjih so celo posegali po vodilnih mes-

tih. Že na prvem članskem turnirju v Markovcih so osvojili drugo 
mesto. Sodelovali so še na naslednjih turnirjih: Markovci, Ljutomer 

športno drUštvo JUršinCi Z noviMi dreSi

U 15 (mednarodni turnir), Ljutomer Šic bar, Ftičov turnir – Radenci, 
Štefanov turnir – Juršinci, Športni park Gabrnik, Amur, Vitomarci,  
Športni park Gabrnik … Trenutno pa pod imenom Bar Kaučič nas-

topajo na Ligi malega nogometa v Juršincih, kjer jim trenutno kaže 
zelo dobro, saj so otežili delo  tudi najboljšim ekipam.

Slika: prvi trening z novimi dresi. 
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Občini Juršinci in Dornava dobro sodelujeta, kar sta dokazali 11. 
Junija 2016, ko sta se ob Pesnici, kjer poteka meja med občinama, 
pomerili v vleki vrvi silakov obeh občin. 
S projektom smo začeli že februarja. Potrebno je bilo pripraviti pros-

tor za prireditev, to pomeni: očistiti okolico ob reki in v reki, odstraniti 
grmovja, vejevja, pokositi travo in predvsem poskrbeti za varnost 

udeležencev. Prav tako se je bilo potrebno dogovoriti za pogostitev 
vseh prisotnih, tekmovalcev in ostalih, izdelavo priznanj, pokala, 
praktičnih daril in nagrad.
Program je povezovala občina Dornava, za snemanje pa je poskr-
bela ekipa iz SIP TV-ja. Prireditve se je udeležilo presenetljivo veliko 
število ljudi iz obeh občin, pa tudi iz širše okolice. Po krajših urad-

nih nagovorih se je pričel osrednji dogodek prireditve, vleka vrvi. Na 
vsaki strani nabrežja Pesnice je bila postavljena po ena ekipa iz vsake 
občine, ki je štela petnajst silakov. Ob bučnem navijanju vseh prisot-
nih so v prvi rundi vodili JURŠINSKI SILAKI, po krajšem odmoru 
zamenjali strani in se ponovno pomerili. DORNAVSKI SILAKI so 
nas pošteno namučili, a na koncu smo vendarle stisnili zobe in z zad-

njimi močmi nam je uspelo potegniti vrv preko zarisane točke, ki  je 
pomenila zmago. Vsi tekmovalci so prejeli priznanje Občine Dornava 
in praktično nagrado.

teKMovAnJe v vLeKi vrvi Med občinAMA 
JUršinCi in dornAvA

Po končanem osrednjem delu je potekalo druženje občanov obeh 
občin in ostalih prisotnih ter brezplačna pogostitev vseh z bogračem, 
katerega je letos pripravila Občina Dornava. 
Podeljen je bil tudi prehodni pokal Občine Juršinci v vleki vrvi, kat-
erega je že drugo leto zapored osvojila Občina Juršinci.
Občino Juršinci je zastopalo Društvo športa, družabnosti in običajev 
Juršinci.
K uspešno izvedeni prireditvi so pripomogli naši  sponzorji: Športna 
unija Slovenije, Nekaj več d. o. o Aleš Zidovnik, KRKA Novo Mes-

to, Kmetija Hrga Juršinci, BIOTERME Mala Nedelja, Mesarstvo 
Valenko Dornava, Sladki butik Ptuj, Ribarnica Delfin Ptuj, Pekar-
na Blanka Cirkulane, Amfora Ptuj, Foto Langerholc, Grafix Ptuj, 
Altius Ptuj, Majolka Tržec, Petrol - Jožek Novak, UniCredit Bank 
Ptuj, Marko Toplak Juršinci, Darko Bogša Sakušak, Trsničarstvo Ro-

man Bec Zagorci, Herbešteinova klet Juršinci, Gostilna pri Darinki 
Juršinci, Gostilna Rajko Kaučič Juršinci, ZŠRS. Vsem sponzorjem 
in vsem, ki so kakorkoli pomagali k uresničitvi zahtevnega projek-

ta, se iskreno zahvaljujem,  posebej pa se zahvaljujem tudi obema 

občinama, da sta podprli projekt. Projekt pomeni nadaljevanje do-

brega sodelovanja med občinama.
ivo Furman

Foto: Mirko Moleh
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Bila je čisto navadna sobota. S prijateljem sva dolgčas preganjala ob 
gledanju  smučarskih poletov in se navduševala nad dosežki naših 
skakalcev. Pogovor sva preusmerila na druge nenavadne športe. Us-

tavila sva se pri zanimivem športu, pri vlečenju vrvi. Ali ste vedeli, da 
obstaja tudi liga, kjer tekmujejo v vlečenju vrvi? Veste, da smo Slo-

venci v tej disciplini dvakratni svetovni prvaki? Pričel sem razmišljat 
in kovati prve načrte o sodelovanju juršinskih silakov na državnem 
prvenstvu v vleki vrvi.

Škoda, da na olimpijskih igrah že osemdeset let ni več ekipne vleke 
vrvi. Vlečenje vrvi je bilo olimpijska panoga vse do leta 1920. Ekipno 
vlečenje vrvi nekoč – s po osmimi silaki na vsaki strani – je bilo kar 
šestkrat zapored v olimpijskem športnem programu. Vendar je treba 
iz teh silnih kilogramov znati iztisniti tudi moč.

Kaj pa pravila vlečenja vrvi? Profesionalci nikoli ne vlečejo vrvi na 
travi ali v blatu, kot mi na vaških igrah ali ko si popostrimo druženje na 
medobčinski ravni, kjer se naši občinski silaki iz Juršincev pomerijo  
z občinskimi silaki iz Dornave. To počnejo le na asfaltu ali atletski 
stezi. To, da bi kdo padel na tla, pa niti slučajno! Le predstavljajte si, 
kaj bi se tedaj zgodilo s kostmi 146-kilogramskega moškega. Vrvi 
namreč ne vlečejo »mačoti«, ki nekaj ur na dan preživijo v fitnesu, 
in temu primerno vrvaši nimajo manekensko izoblikovanega relie-

fa na trebuščku. Sicer pa so pravila igre preprosta. Iz osmih članov 
sestavljeni moštvi vlečeta 35 mm debelo vrv. Po sodnikovih ukazih 
“dvigni vrv” in “napni vrv” ter žvižgu za začetek dvoboja je treba 
sredinsko oznako za meter in šestdeset centimetrov potegniti na svo-

jostran. Če to po dveh minutah ne uspe nobeni ekipi, sodnik dvoboj 
prekine in presodi, na kateri strani je sredinska oznaka. Ekipi vlečeta 
na dva dobljena dvoboja in po vsakem zamenjata tekmovalni strani. 
Videti je preprosto, pa ni. Ni vse v moči, veliko je v taktiki. Največ 
pomenijo: start, opazovanje nasprotne ekipe, hitrost ter obutev! Meni 
sta za začetek vse to zaupala prijateja nasprotne ekipe iz Buč ter Bis-

trice ob Sotli. Na kratko, pomembni so: kilogrami, moč in tehnika 
– tako kot pri vsakem športu. »Kakšna je ta nepremagljiva tehnika?« 
sem nekako vztrajal. Dobil sem odgovor: »Preprosto, za kakšen kilo-

gram lažji član moštva. Spredaj stoji najvišji, tako da vrv pri zadnjem 
že pade navzdol. Pri nas pa ni ravno tako. Naš prvi ni najvišji, je pa 
najhitrejši. Če imajo prvi trije hitrost, je že 50 odstotkov zmage v žepu. 
Toda to je potrebno še naštudirati«.Skratka kot pri atletiki, pomem-

ben je reakcijski čas. Vse te strategije in tehnike so nerazumljive in 
skoraj nelogične, dokler fantje ne prikažejo pravega dvoboja. Profe-

sionalno vlečenje vrvi ni podobno tistemu iz reklame in ne vaškim ali 
občinskim dvobojem.

Treningi vrvašev so zapleteni. Sedem malo pod tono težkih silakov 
se je pomerilo s svojim edinim vadbenim elementom – traktorjem 

našega občana Kristjana Goloba. Obrazi silakov so sila resni, možje 
do zadnjega zbrani in napeti. Trener s strani zavpije kratko in glasno: 
»Dvigni vrv«. Takoj zatem še glasneje: »Napni vrv«. Žvižg piščalke je 
znak za začetek kratkega, a kljub temu strahovitega dvoboja s traktor-
jem. Skoraj tono težki silaki z vpitjem narekujejo ritem moštva. Nog 
nihče niti ne premakne. Nasprotnika na svojo stran zvlečejo preprosto 
tako, da se vsi v ekipi skorajda uležejo na vrv in tako izkoristijo vso 
težo svojih teles. Noge premaknejo le, če nasprotniku uspe, da jih pre-

makne naprej. Tedaj moštvo noge enakomerno premakne nekoliko 
naprej in s tem pridobi prostor, da se lahko nagne še bolj nazaj. Silaki si 
na tekmi nikoli ne zrejo v oči. Vseh štirinajst članov obeh ekip zre le v 
nebo. Vsaka ekipa ima drugačno tehniko, pri tekmovalnemu vlečenju 
pa ne odločata le komanda in dovršenost tehnike vlečenja. Petino us-

peha prispeva pravilno taktiziranje, to pa z dvominutno vleko nima 

nič skupnega. 
Na tekmovanjih sicer nobena ekipa ne sme izpustiti vrvi. Če se to 
zgodi, jo sodnik diskvalificira. To navadno na tleh ležečemu moštvu 
ne pomaga veliko, saj so njegovi člani najpogosteje polomljeni.
Za nekatere sta tudi dve minuti preveč. K sodelovanju smo povabili 
znane slovenske body builderje. Fantom z napetimi trebuščki, nabil-
danimi oprsji, lepo oblikovanimi bicepsi je moč pošla že po pičlih 
30 sekundah. No, pa je imela moja stara mama le prav, ko je trdila: » 
Moški brez trebuha ni moški.«
Kar nekaj moških v naši ekipi ima potencial in veliko energije, To mi 
je zaupal član ekipe Prekmurskih Štrkov (večkratni državni prvaki ter 
prvaki izven meja naše države), Viki Krašči, ki je stopil do mene na 
eni od tekem v Dobrini. Prav pozitivno sem bil presenečen nad njim, 
kermi je ponudil pomoč in dogovorila sva se, da bo z veseljem prišel 
v naše Juršince, ko bomo z ekipo trenirali za naslednje tekmo.
Kljub doseženim tretjim mestom na državnem prvenstvu v vleki vrvi 
ter osvojitvi pokala bo morala naša ekipa storiti še zelo veliko, da se 

bomo lahko kosali z najspretnejšimi v državi. A najprej moramo do-

biti resne in odločne silake, pravilno obutev ter doseči to, da ob pisku 
piščalke, ko je vrv napeta od »sile«, zadnji ne prehiteva predzadnjega.

ivo Furman

drŽAvno prvenStvo v vLeKi vrvi
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vAšKe igre JUršinCi 2016

Foto: Mirko Moleh
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Kakor vsa leta do sedaj, smo tudi v letošnjem letu primerno obeležili 
prvomajske praznike in postavili prvomajsko drevo. Ob tem smo 
poskrbeli tudi za druženje in pogostitev s sladkimi dobrotami, ki jih je 
prostovoljno pripravila Danica Mikša, za kar se ji lepo zahvaljujemo. 
Naše druženje ob prvomajskih praznikih se je tako pričelo na Pesjaku, 
od koder smo se odpravili v gozd Alberta Horvata po prvomajsko 
drevo. Venec za okrasitev drevesa smo pripravili vsi prisotni.  Da pa 
ob vsem nismo čutili suhih grl, smo poskrbeli vsi prisotni. Vsa dela in 
priprave so naši vaščani pripravili prostovoljno in z dobro voljo, kar 
je še en dokaz več, da se s skupnimi močmi in slogo lahko naredi mo 
veliko v korist vseh nas. 

vo grlinci ivan Furman

poStAvitev prvoMAJSKegA dreveSA nA peSJAKU

Tudi Bodkovčani smo zelo dejavni. Me drugim smo postavili pr-
vomajsko drevo. Kljub deževnemu vremenu je kresovanje uspelo 
odlično, ker so nam Slodnjakovi odstopili prostore Amurja.
Izvedli smo tudi raboto. Očistili smo cesto, ostranili muldo in veje, ki 
so visele na cesto. 
Ponosni smo tudi, da smo postavili igrala na športno-rekreacijskem 
parku v Bodkovcih. 

deJAvnoSti bodKovčAnov
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Če smo v času zimskih počitnic 
na ustvarjalnih delavnicah 
Medgeneracijskega društva 
MG MOST izdelovali rožice iz 
krep papirja, ki smo jih pritrdili 

na ročno izdelane venčke, smo 
med prvomajskimi počitnicami 
izdelovali bolj »moderne« za-

deve. Kljub krajšim počitnicam 
smo našli čas, da smo se dobri 
dve uri družili in skupaj ustvar-
jali v učilnici večnamenskega 
kulturnega centra v Juršincih.

Ustvarjali smo trenutno najbolj popularne ogrlice z medaljončki. 
Izdelovanje medaljončkov zahteva mirno roko, natančnost in vztra-

UStvArJAnJe nAKitA

jnost, ki pa je našim mladim ne primanjkuje. Ob pomoči starejših 
pa je primerno tako za manjše kot malo večje otroke. Najprej je bilo 
potrebno izbrati vzorec, ki ga bomo nalepili v medaljonček – glede na 
to, da je vsak po svoje lep, je bila izbira in odločitev kar težka. Vzorec 
je bilo treba natančno obrezati, da se je kovinski osnovi lepo prilegal. 
Vzorec smo nato prilepili na kovinsko osnovo, čez njo pa zalepili še 
stekleno kapljico. Medtem, ko smo čakali, da se posuši, smo si izdelali 
ogrlice, na katere smo nato pritrdili medaljončke. 
Kljub temu, da so nam včasih »nagajale škarje« pri rezanju ali se nam 
je lepilo prilepilo na prste, ko bi le-ti morali biti čimbolj čisti, smo 
uživali v sproščenem vzdušju med ustvarjanjem in se dogovorili, da 
se naslednjič spet dobimo.

Medgeneracijsko društvo Mg MoSt

Člani in članice SLS Juršinci smo se v nedeljo, 10.4.2016, zbrali na red-

nem letnem občnem zboru v Gasilskem domu Gabrnik. Pregledali smo 
aktivnosti preteklega leta in naredili načrte za tekoče leto. Seznanili 
smo se z možnostjo obiska Bruslja od 11. do 19. novembra 2016.Spre-

jeli smo tudi sklep, da se člani in simpatizerji SLS Juršinci z avtobusom 
udeležimo tradicionalnega tabora SLS, ki bo letos v soboto, 3. sep-

SLovenSKA LJUdSKA StrAnKA oo JUršinCi
tembra, v Velenju. Na taboru bo z nami ansambel Donačka.Občnega 
zbora sta se poleg župana Alojza Kaučiča udeležila tudi predsednik 
regijskega odbora Radoslav Simonič iz Hajdine in predsednik SLS 
Sveti Jurij Ob Ščavnici Alojz Štuhec. Občni zbor je popestrila in nas 
prijetno presenetila odlična harmonikarica Julija Toplak, hči našega 
občinskega svetnika Ivana Toplaka.            Upravni odbor SLS Juršinci

Člani KED Juršinci smo se 27. aprila zbrali v Juršincih na tradicion-

alnem pohodu našega društva. Želeli smo prehoditi pot od Juršincev 
proti Zagorcem, a nam je to željo preprečilo slabo vreme. Na polovici 
poti je pričelo močno deževati, zato smo na željen cilj prispeli kar z 
avtomobili.  Tako smo se v Zagorcih poveselili in okrepčali z jedačo in 
dobro kapljico. Le kdo bi si mislil, proti koncu aprila so travo pobelile 
bele snežinke. Čeprav nas je zeblo, smo se imeli lepo. 

                                                                    A.Ž.
          

SneŽni poHod
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Od  zadnje izdaje Juršinskih novic je minilo le nekaj mesecev, a se je 
že nabralo veliko zanimivih dogodkov v povezavi z našim Gasilskim 
društvom Gabrnik
Od meseca aprila je naše društvo bogatejše za trinajst novih gasilk 
in gasilcev, ki so uspešno zaključili večmesečno izobraževanje. Na 
njih smo v društvu izjemno ponosni, saj bodo lahko zdaj sodelovali 

na vseh intervencijah društva. V začetku maja smo se že tradicion-

alno zbrali na Florjanovo nedeljo v naši farni cerkvi Sv. Lovrenca pri 
maši za vse žive in preminule tovariše gasilce, ki smo se je udeležili 
skupaj z gasilci Grabšinskega brega. Lepo sončno nedeljsko popol-
dan smo izkoristili tudi za naše že tradicionalno kolesarjenje. Letos 
smo kolesarili skozi občine Vitomarci, Trnovsko vas, Destrnik, Ptuj 
in Dornavo. Druženje smo v večernih urah zaključili na Športnem 
parku v Gabrniku.
Ker se je hitro bližal 11 junij, dan državnega gasilskega tekmovanja 
v Kopru, so naše starejše gasilke samo še stopnjevale svojo formo. 
Pridno so trenirale vso zimo, dobro pripravljenost pa so pokazale 
na predhodnih tekmovanjih. Dobiti so morale nove obleke, čevlje, 
čelade, tako kot se za takšno tekmovanje tudi spodobi; potem pa šok. 
Ena od tekmovalk si je na treningu zlomila kolk, in to dober mesec 
pred tekmovanjem. Hitro smo morali najti ustrezno zamenjavo, ter 
kar se da normalno nadaljevati s pripravami. Tudi zvesti navijači, ki 
na takšnih enkratnih dogodkih ne smejo manjkati, smo bili priprav-

ljeni, kajti avtobus je bil hitro poln dobro razpoloženih »žabic in 
pukažev«. Potem pa drugi šok, ki je sledil na državnem tekmovanju. 
Birokrati GZS so nam tik pred izvedbo naše vaje preprečili nastop, 
kajti zahtevali so od nas list papirja, ki ga v tistem trenutku nismo imeli 

zraven. Ni pomagala obrazložitev  o hudi poškodbi ene od tekmovalk 
dobesedno tik pred tekmovanjem, niti prošnje, naj našim  gasilkam 

vendarle dovolijo nastop, če ne zaradi drugega, pa  zaradi odrekanja 
in trdega skorajvsakodnevnega treniranja. Birokrati so se tako, kot 
to v Sloveniji velja za povprečne poslušne državljane, odločili z bi-
rokratsko razlago, da so pravila in zakoni za vse enaka. Samo kaj, ko 
se na vsakem koraku srečujemo z dejstvi, ki nam kažejo, da temu ni 
tako. Razočaranje je seveda bilo veliko, ki pa na srečo ni trajalo dolgo, 
zavedajoč se dejstva, da se stvari za nazaj ne da spremeniti. Le pot 
domov je bila bolj tiha, kot bi bila sicer. Zadali smo si cilj, da se na  
naslednjo državno tekmovanje vrnemo močnejši kot kdaj koli prej.
Na srečno je že čez en teden sledilo medzvezno tekmovanje, na kat-

vedno Je prAvi čAS, dA StoriMo to, KAr Je prAv
erem smo še pod vtisom razočaranja iz državnega tekmovanja osvo-

jili štiri prva mesta s štirimi enotami. Še več, naše starejše gasilke so 
dokazale, da nimajo konkurence niti med svojimi moškimi tovariši.
9. julija smo že dvajsetič zapovrstjo organizirali tradicionalno gasil-
sko tekmovanje za pokal Občine Juršinci, ki je tudi letos potekalo 
na Športnem parku v Gabrniku. Tekmovanje iz leta v leto pridobiva 
na prepoznavnosti in odličnih dosežkih, ter tako postaja eno izmed 
vodilnih tekmovanj v regiji, saj na njem sodelujejo vedno boljše 

ekipe. Vsi tekmovalci priznavajo, da takšnega vzdušja in ponudbe ni 
mogoče doživeti nikjer drugje kakor v Gabrniku. Škoda je samo, da je 
na takšnih in podobnih prireditvah vedno več gostov kot domačinov, 
ki imajo ravno takrat polne roke dela. A ne glede na vse, življenje teče 
enako hitro za vse. Enako za tiste, ki so v sedlu, kakor tudi za tiste, ki 
se ga držijo samo za rep. 
S ponosom!                                                     

Miran MUHič  pgd gabrnik
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V sredo, 13.4. 2016, smo se učenci OŠ Juršinci, ki smo uspešno opravili 
šolsko tekmovanje, odpravili na državno tekmovanje iz Vesele šole.
Nanj smo se dolgo pripravljali. Z lučjo pod odejo smo prebirali gradi-
va. Priznamo, bilo je zelo težko in zahtevalo je veliko truda. Učili smo 
se o harmoniji gozdov,o prvih dosežkih v prometu, zabavni matema-

od ZnAnJA So poKALe gLAve

V četrtek, 23. junija 2016, so se učenci Osnovne šole Juršinci poklonili 
svoji domovini Sloveniji. S plesom in pesmijo pa so se učenci in otroci 
vrtca spomnili tudi na bližajoče počitnice. Prireditev se je zaključila 
s podelitvijo občinskih priznanj tistim učencem, ki so zastopali 
občino izven njenih meja. Priznanja so podelili župan Alojz Kaučič, 
podžupanja Dragica Toš Majcen in ravnateljica Jelka Svenšek.

Domovina
Dom to naš je slovenski,
Od morja in gorovja dan,
Mogočna ladja vetra kriva,
Odpluje z nami v pristan,
Vino v srca se izliva,
Ino ajda tam zori.
Nežne solze nam popiva,
Ena iskra k´še gori.

Slovenci! pospravite jezike in podajte ji roko.
Izbira trdna je kot hrast,
Narod slovenski, moja čast.

Sandra Kumer, 8.r.

Domovina vsakemu pomeni nekaj drugega
Dom. Beseda, ki vsakemu pomeni nekaj drugačnega, zanimivega in 
skrivnostnega. Meni osebno dom pomeni toplino, varnost, ljubezen, 
povezanost in prijateljstvo. 
Vsekakor bi raje živela v mirnejši vasi ali pa vsaj v manjšem mestu. 
Življenje v velikem mestu mi ni preveč všeč, saj se vse odvija tako 
hitro, na vasi pa lahko uživaš v petju ptic, ob poslušanju reke, ob 
šumenju listja na drevesu, ki ga nese veter ... Kaj je dom pomenil lju-

dem nekoč? Ko sem brala Kranjčevo Povest o dobrih ljudeh, sem opa-

zila, da so starejši ljudje svoj dom spoštovali in ljubili z vsem srcem. S 
tem seveda mislim Ano in Jožefa Koštrca, konec koncev pa tudi Petra 
Koštrca ter Ivana in Katico Koren. Lahko bi rekli, da je Marta bila 
črna ovca v tej zgodbi. Vztrajala je pri življenju v mestu, medtem ko 
so drugi spoštovali mirno življenje v revnem Prekmurju, na majhnem 
otoku sredi Murinih rokavov. Zanimivo, kako smo si ljudje različni 
in kako drugače razmišljamo o enaki stvari. Dom sodobnim ljudem 
ne pomeni veliko. Vsaj jaz tako mislim. Opažam, da stara generacija 
počasi izginja v senci sodobne nove generacije. Vse več ljudi se odseli 
v tujino. Pa naj bo to začasno ali zavedno. Pa naj bo to zaradi službe 
ali zaradi kariere. Pa naj bo to zaradi nestrinjanja s politiko, pa čeprav 
nikjer niso zadovoljni z njo. Vsepovsod je enako, le da mi opažamo 
napake le v svoji državi, domovini, domu. Potrudi se in najdi nekaj 
lepega v naši domovini! Pa naj bo to le določeno mesto, ki ti je pri srcu, 
naj bo to kraj, v katerem živiš, naj bo to občina, katere del je kraj, v 
katerem živiš, naj bo to naša država Slovenija, na katero moramo biti 
ponosni, ostati povezani in širiti našo tradicijo. 
      Zanimivo je, kako se mnenje o domu spreminja od generacije do 
generacije, iz dneva v dan. Mogoče bom tudi sama kdaj odšla na delo 
v tujino ali pa bom živela v velikem mestu. Ne vem, kako bom svet in 
dom dojemala čez nekaj let, ko bom končala šolanje in lahko začela z 
delom, ko bom se tudi sama osamosvojila. Želim le, da mi domovina 
ostane vrednota in beseda dom nekaj pozitivnega in lepega. 

Anja čuš, 8. r.

proSLAvA ob dnevU drŽAvnoSti

tiki, sladki čokoladi, čudovitih možganih, o gorah in jezerih – to so 
bile namreč teme, ki smo jih morali natančno predelati. Učenje se je 
obrestovalo, saj smo dosegli čudovite rezultate.
Srebrna priznanja smo osvojili osmošolka Sandra Kumer in 
sedmošolca Evelin Munda in Žan Šoštarič.                     šolski novinarji
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Čebelarska zveza Slov-

enije (ČZS) je v soboto, 
7. maja 2016, že 39. 
zapored organizirala 

državno srečanje in 
tekmovanje mladih 

Slovenskih čebelarjev, 
ki je tokrat potekalo 

na OŠ Markovci v 
sodelovanju z omen-

jeno šolo in ČD Marko-

vci. Letošnjega tek-

movanja se je udeležilo 
485 učencev, kar kaže 
na veliko zanimanje za 

drŽAvno teKMovAnJe MLAdiH čebeLArJev

čebelarstvo pri mladi generaciji. Tudi šest naših učencev se je tek-

movanja uspešno udeležilo in domov prineslo priznanje (Žan Šoštarič 
in Doris Lajh) in srebrni priznanji (Anja Čuš in Petra Gabrovec, Aneja 
Žmauc in Evelin Munda).                                                    damjan šimenko

Učenci 4. razreda  in obeh 5. razredov smo se celo leto veselili 6. junija, 
saj je bil to datum, ko smo odpotovali v letno šolo v naravi. Šli smo 
v Baško, na otok Krk. Iz Juršincev smo odpotovali zgodaj zjutraj, v 
Baško pa prišli popoldan. Pot je bila dolga, a nam ni bilo dolgčas, saj 
smo igrali igrice, se pogovarjali, poslušali glasbo in počeli še veliko 
drugega. Na Krku smo se nastanili v Otroškem počitniškem domu 
Murska Sobota. 
Našim dogodivščinam ni manjkalo smeha. Všeč so nam bili dolgi 
sprehodi, jutranja telovadba, šli smo pa tudi v akvarij in na vožnjo z 
ladjo. Bilo je super. Na ladji smo uživali ob razgledu, v akvariju pa 
smo se čudili zanimivim živalim.
V šoli v naravi pa se nismo samo igrali in se družili, na našo žalost 
smo nekaj časa presedeli tudi pred zvezki, ko smo pisali dnevnike 
in računali. Pa saj ni bilo prehudo.Kopali smo se v morju, saj je bila 

 LetnA šoLA v nArAvi 
voda prijetna, ob tem pa smo imeli tudi plavalni tečaj, ki pa je potekal 
v bazenih. V mestu so imeli stojnice s spominki, tako da smo si lahko 
kupili spominke za domače. Tudi sladoled je bil zelo dober. Zvečer 
pred spanjem smo se veliko pogovarjali in bili smo prav žalostni, ko 
smo morali spat. Vendar smo tu in tam šepetali še pozneje. 
Lepo se zahvaljujemo razredničarkam, Lidiji Kunčnik, IreniPetek 
Zebec in Mariji Popovič, zdravnici Evi ter plavalnima učiteljema, 
Gorazdu in Roku. Vsi ti so nas v šoli v naravi veliko naučili in nas pa-

zili, da ne bi prišlo do kakšnih poškodb. Hvala vam. Posebna zahvala 
tudi Občini Juršinci za plačilo prevoza v Baško.
Hitro pa je prišel petek, dan odhoda, ko smo se sklonjenih glav, a z 
lepimi spomini in doživetji odpravili domov.

Julija novak, 5.b
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Šolsko leto je ponovno za nami, 
zato je čas, da strnemo športne 
dosežke naših učencev v 
kronološki pregled. Ugotovimo 
lahko, da bogata bera medalj in 

pokalov na različnih športnih 
področjih in nivojih tekmovanja 
dokazuje, da je trud, ki ga učenci 
vlagajo na treningih in krožkih, 
bogato poplačan.

NOVEMBER

- MT v nogometu, učenci  l. 2001
Juršinci:Dornava 9:0, Juršinci: Destrnik 3:4
Ekipa je dosegla 8. mesto, igrali pa so: Valentin Kokol, Rene Svenšek, 
Teo Kavaš, Marko Brest, Alen Marušič, Domen Matjašič, Rene Gomzi 
in Joži Mohorič.
- MT v nogometu, učenke l. 2001
 Juršinci:Cirkulane 1:6, Juršinci: Lj. vrt 0:6
Igrale so:Ema Tancoš, Julija Lajh, Blažka Lajh, Amadea Meznarič, 
Lana Roškar, Klara Marčič, Julija Mohorič in Eva Slodnjak. Osvojile 
so 6. mesto.

DECEMBER:

- MT v streljanju
Starejši učenci:  1. mesto Mitja Vučina, 3.mesto Nejc  Horvat, 4.mesto 
Nejc Rajšp, 5. mesto  Domen Marčič. 
Mlajši  učenci: 1. mesto Valter Drašler, 3. mesto  Žan Plohl, 6. mestoAnej 
Marušič, 7. mesto  Žan Horvat, 8. mesto Maks Tancoš. 
Pri starejših učenkah  je Sandra Kumer osvojila 1. mesto, Julija Lajh 2. 
mesto, Špela Perko pa  3. mesto.
- Rezultati starejših učenk na MT v odbojki
Ekipa, v kateri so igrale Eva Slodnjak, Urška Vučina, Špela Šegula, 
Julija Lajh, Urška Novak Kukovec, Amadea Meznarič in Petra Žnidarič 
je naslednje ekipe premagala z Žetale ter osvojila naslov prvakinj, na 
področnem prvenstvu pa so dekleta premagale Poljčane2: 0 in v finalu 
izgubile s Črešnjevcem 2:1 .

JANUAR
- PT v judu
Anže Hrga in Tadeja Simonič sta osvojila 2. mesto, Suzana Divjak, Luka 
Horvat in Mai Pak so osvojili 3. mesto, Leon Lesjak, Tadej Divjak in Jan 
Brmež Šeligo pa 5. mesto.
- PT v streljanju
 Sandra Kumer,  Julija Lajh in Špela Perko so osvojile 2. mesto  in se 
uvrstile na DP, kjer so osvojile7. mesto. Prav tako so 2. mesto na PT 
osvojili mlajši učenci, ki so bili prvaki na MT. 

APRIL

- MT v odbojki za mlajše učenke
Nastopili smo z ekipo A in  B. 
Učenke A-ekipe so premagale Lj. vrt 2:1, Hajdino 2:0, Kidričevo 2:0, 
izgubile pa proti Bregu 2:1 in proti Kidričevem 2:1.
 B-ekipa je izgubila s Hajdino 2:0 in z Bregom 2:0. 
V A-ekipi so igrale Blažka Lajh, Evelin Munda, Lana Roškar, 
AnejaŽmauc, Nuša Kosec , Doris Lajh, Sara Kočevar, Eva Rodošek, 
Sara Perša, AnaPodkubovšek in Lana Pavalec  , osvojile pa so 2. mesto.  
B-ekipa je osvojila 6. mesto, igrale pa so: Larisa Golob, Ana Kočevar, 
Maja Podkubovšek, Hana Berlak, Eva Rodošek, Klara Jerenec , Dor-
oteja Kozar, Sara Majcen, Zoja Munda, Mateja Slodnjak, Maja Ferlež 
in Julija Novak. 

- Nogomet učenci  l. 2003
Rezultati: Juršinci : Grajena 3:0 , Juršinci : Gorišnica 3:3, Juršinci:Olga 
Meglič 0:3.  9. mesto so osvojili  Joži Mohorič, Rene Gomzi , Domen 
Matjašič, Žan Plohl, AnejMarušič, Nejc Gomzi, Matic Čuš, Tilen Kos, 
Rok Majcen in Tilen Viher. 
- Nogomet učenke l. 2003
Kot fantje so tudi deklice igrale na MT v nogometu, dosegle pa so nasled-

nje rezultate: Juršinci: Destrnik 0:4, Juršinci : Markovci 0:0, Juršinci : 
Ljudski vrt 0:0 in Juršinci : Cirkulane 0:0. Ekipa, v kateri so igrale:Nuša, 
Kosec , Doroteja Kozar, Sara Majcen, Mateja Slodnjak, Blažka Lajh, 
Evelin Munda, Lana Roškar in AnejaŽmauc, je osvojila 4. mesto. 

MAJ

- Nogomet učenci l. 2005
 Na MT je  ekipa, v kateri so igrali TianToplak Gregorič, Nejc Gomzi, 
AnejMarušič, Matic Čuš, Tilen Kos, Rok Majcen, Tilen Viher in Ane-

jMiklPignar, izgubila z Lj. vrtom 0:8, premagala pa Gorišnico 7:2 in 
osvojila 6. mesto. 
- MT v atletiki (Nastopilo je 22 učencev.)
Mlajši učenci: Patrik Ljubec skok v višino 8. mesto 115 cm, Joži Mohorič 
skok v daljino 1.mesto 488 cm, Pascal Gomilšak tek na 600 metrov 5. 
mesto 2.02,43, Nejc Gomzi 11. mesto 2.12,89. 
Mlajše učenke: tek na 600 metrov Evelin Munda 2. mesto 2.00,27, Ta-

mara Hočevar 12. mesto 2.16,56, 15. mesto Zoja Munda 2.24,64. 
Starejši učenci: Rene Svenšek 12. mesto 8,30, Marko Brest 23.mesto. 
8,68
Suvanje krogle Leon Bec 17. mesto 9,19mesto. Tek na 300 metrov Mar-
cel Vrbnjak 3. mesto 42,05. Tek na 1000 metrov Jan Muhič 6. mesto 
3.14,57. 
Starejše učenke: skok v višino Julija Mohorič 2. mesto 138 cm, 10. 
mestoUrška Kukovec Novak 130 cm, Lea Majcen 12. mesto 130 cm in 
Eva Slodnjak 13. mesto 125 cm. Tek na 60 metrov: Sanja Kukovec 11. 
mesto 9,18. Tek na 300 metrov Amadea Meznarič 2.mesto 50,06. Skok 
v  daljino 1.mesto Samanta Kajnih 5,02m. Met vorteksa Julija Lajh 9. 
mesto 37,70m. Tek na 600 metrov Nina Slana 6. mesto 4.09,47. Štafeta 
4 x 100 metrov učenke (Sanja Kukovec, Samanta Kajnih, Amadeja 
Meznarič, Julija Mohorič) 3. mesto 56,48. Štafeta 4 x 100 metrov 
učenci (Marcel Vrbnjak, Rene Svenšek, Rene Gomilšak, Marko Brest) 
7. mesto 51,66. 
- PT  v atletiki: 
Skok v daljino Joži Mohorič 3. mesto 483 cm, tek na 600 metrov Evelin 
Munda 7. mesto 1.59,48, Marcel Vrbnjak tek na 300 metrov 11. mesto 
42,35, skok v višino Julija Mohorič 12. mesto 125 cm, tek na 60 metrov 
Sanja Kukovec 17. mesto 9,07, tek na 300 metrov Amadea Meznarič 
6. mesto 48,08, skok v daljino Samanta Kajnih 2. mesto 4,96 m, met 
vorteksa Julija Lajh 11. mesto 39,50 m, štafeta 4 X 100 metrov učenke 
7. mesto 56,47.

JUNIJ
- DP  v atletiki
Skok v daljino Joži Mohorič 11. mesto 480 cm in Samanta Kajnih skok 
v daljino 20. mesto 460 cm
MT – medobčinsko tekmovanje, PT – področno prvenstvo, DP – 
državno prvenstvo
Na tradicionalni prireditvi ob zaključku šolskega leta, ki jo organizirata 
OŠ Juršinci in Občina Juršinci, najzaslužnejši učenci, ki zastopajo šolo 
izven meja občine, prejmejo priznanje. Med njimi je veliko športnikov, 
posebno priznanje pa se je podelilo najuspešnejši športnici šole Amadei 
Meznarič. O njenih dosežkih je več napisano v posebnem članku. 
Vsem uspešnim športnikom za njihove dosežke iskreno čestitamo. 

Stanko podvršek, učitelj športa

športne AKtivnoSti v šoLSKeM LetU 2015/2016
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Tudi v šolskem letu 2015/2016 
smo na OŠ Juršinci izbrali 
najboljšega športnika, oziroma 

najboljšo športnico. S svojimi 
dosežki na različnih športnih 
tekmovanjih in z aktivnim 

članstvom v šolski odbojkarski 
ekipi je za najboljšo športnico 
bila zasluženo imenovana 
Amadea Meznarič, ki je tudi 
članica ženskega odbojkarske-

ga kluba na Ptuju. 

 Že v šolskem letu 2012/2013 je 
presenetila zrezultati:

•  4. mesto v teku na 300 m ml. učenke MT (medobčinsko tekmovanje),
•  8. mesto 300 m PT (področno tekmovanje),
•  2. mesto ml. učenke, odbojka MT,
•  4. mesto ml. učenke, odbojka PT,
•  5. mesto nogomet, ml. učenke MT.
V šolskem letu 2013/2014 je dosegla naslednje rezultate:
•  2. mesto v teku na 300 m, ml. učenke MT,
•  3. mesto, 300 m  PT,
•  3. mesto kot članica štafete 4 x 100 m MT,
•  7. mesto: štafeta 4 x 100 m PT,

AMAdeA MeZnArič– nAJboLJšA športniCA šoLe
•  6. mesto na medobčinskem krosu,
•  3. mesto: odbojka st. učenke MT,
•  1. mesto: odbojka ml. učenke MT,
•  1. mesto: odbojka ml. učenke PT.
V šolskem letu 2014/2015 je dosegla rezultate:
•  3. mesto v teku na 300 m MT,
•  9. mesto v teku na 300 m PT,
•  1. mesto: štafeta 4x100 m šolski rekord MT,
•  4. mesto: štafeta 4x100  PT,
•  2. mesto: odbojka st. učenke MT,
•  3. mesto: odbojka st. učenke PT,
•  7 . mesto v nogometu MT.
V šolskem letu 2015/2016 je dosegla rezultate:
•  1. mesto st. učenke odbojka MT,
•  1. mesto odbojka PT,
•  2. mesto v  teku na 300 m, st. učenke MT,
•  3. mesto: štafeta 4 X 100 m MT,
•  6. mesto: štafeta PT,
•  6. mesto v teku na 300 m PT,
•  5. mesto: nogomet MT.

Za izjemne dosežke je Amadea Meznarič na prireditvi ob zaključku 
šolskega leta prejela zasluženo priznanje za najboljšo športnico.

Učitelj športa
Stanko podvršek

Učenci od 1. do 4. razreda so se 31. 3. 2016 odpravili na predstavo 
Izgubljena Palčica. Na srečo učencev, ki obiskujemo izbirni predmet 
šolsko novinarstvo, so imeli še nekaj prostora na avtobusu in smo si 

lahko v Cankarjevem domu ogledali Kulturni bazar. 
To je dogodek, na katerem lahko v enem dnevu in na enem kraju 

spoznate vso slovensko kulturno-umetniško ponudbo za odrasle in 

mladino. Med tem ko so učenci uživali v predstavi, smo si šolski 

v LJUbLJAno, v LJUbLJAno greMo Mi! 
obiSK KULtUrnegA bAZArJA

novinarji ogledali bazar. Sprehodili smo se skozi pravljični svet 
gledališkega ustvarjanja, od kostumografije, maske in rekvizitov, pa 
vse do scenarijev in improvizacije. Na bazarju so se predstavile vse 
kulturne panoge in društva Republike Slovenije s svojimi zanimivimi 
predstavitvami in naprednimi idejami za nadaljnji razvoj kulture. 
Sprehodili smo se tudi mimo Parlamenta, Tromostovja in Prešernovega 
spomenika.                Sandra Kumer in viktorija Kvas, šolski novinarki
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Končuje se obdobje mojega življenja, bliža se svet odraslosti in s tem 
odgovornosti. Prične se čas osamosvajanja. Moj moto za naprej je: 
»Ko hodiš, hodi vedno do konca.« Verjamem, da bo moja življenjska 
pot vedno polna presenečenj.                                                             Marjetka

Vem, da čas, ki zdaj prihaja, in prihodnost, ne bo tako svetla, kot si jo 
predstavljam. Vem, da bom morala čez veliko ovir, a po vsakem padcu 
se bom pobrala in šla naprej.                                                               Urška  v.

Upam, da sem v tej šoli pustil dober pečat, da od te šole nisem odšel kot 
slab učenec. Moje zadnje besede so: »Hvala tej šoli, da me je naučila 
pomembne stvari in vzgojila vrednote«. Prihodnosti se ni treba bati, 
moramo jo samo uresničiti.                  rene

V življenju se lahko gibljemo le v eno smer, in to je naprej. Najbolje 
je, da se ne oziramo nazaj, saj lahko to na nas vpliva slabo. Zbogom 
sošolci, prijatelji, učitelji in zbogom osnovna šola. Hvala za vse znan-

je in lepe trenutke. Naša skupna pot se konča, moje življenje pa se 
mora nadaljevati in ne bom se ozirala nazaj.                                  špela p.

S prijatelji, sošolci smo preživeli in doživeli veliko trenutkov, lepih in 
manj lepih. Pripovedujemo si zgodbe, ob katerih se vedno nasmejimo. 
Začenjam razmišljati, kako bom pogrešala vse sošolce.          Julija M.

Zadnje leto osnovne šole je trenutek odločitve, kaj bi rad v življenju 
postal. V osnovni šoli sem se imel zelo lepo, odhod iz osnovne šole 
pa verjetno ne bo lahek.                                                                              gašper

Ko sem prvič prišel v razred, sem bil malce zaskrbljen, saj nisem 
vedel, če me bodo sošolci sprejeli takšnega, kot sem. Ni dolgo trajalo 
in že smo zganjali norčije po šoli. Vsa leta šolanja sem si dobro za-

pomnil. Nobenega sošolca ne bom pozabil. Vse bom pogrešal, ampak 
tako pač je. Vsak se mora odločiti za svojo pot.                                    Alen

V devetih letih sem spoznala čudovite ljudi. V mislih imam pesem 
Zgodba o prijateljstvu je taka, grenko-sladka kot življenje je. Ti ver-
zi me bodo za vedno spominjali na sošolce in leta v osnovni šoli. Z 
veseljem in nasmehom se bom spominjala naših skupnih trenutkov, 

neuslišanih ljubezni, tegob. Srečna in hvaležna sem za sošolce in 
učitelje, s katerimi sem odraščala.                    eva

Sedaj gre vsak svojo pot. Pogrešala bom vse sošolce. Upam da se ne 
bomo pozabili. Želim, da bi se večkrat kje dobili in se poveselili.    nina

Slovo od šole mi proti pričakovanju ne bo lahko, saj bi lahko rekla, 
da sem v teh devetih letih tu odrasla. S sošolci smo se tudi sprli brez 
razlogov, a smo se hitro spoprijateljili. Mogoče nam bo kdaj žal, da 
smo se toliko prepirali, mogoče pa se bomo skupaj smejali temu, kako 
smo bili otročji.            patricia

Veselim se konca osnovne šole, čeprav me je malo tudi strah srednje 
šole in novih sošolcev.                       Jan

Nisem pripravljena. Nisem pripravljena zapustiti ogromne stavbe z 
mnogimi prostori, mizami, na katerih je moj pečat. Nisem priprav-

ljena zapustiti dolgih hodnikov, v katerih se je moč izgubiti. Šele na 
koncu se zaveš, koliko ti tile hodniki pomenijo. Kako naj zapustim 
ljudi, ki so me v devetih letih naučili mnogo, kako naj zapustim ljudi, 
ki so me nasmejali? Nimam izbire.  Čas je, da se poslovim od osnovne 
šole. Čas je, da odrastem.  Življenje teče naprej! Naj teče! Naj se ne 
ustavi! Ko zadnjič prehodiš ta konec hodnika, ugotoviš, kaj vse si 
dosegel, kaj vse si postal!                                          Urška novak Kukovec

Življenje kot pesek med prsti polzi dan na dan. Da. Šele čez leta se tega 
zavemo. Še včeraj smo shodili in danes se že poslavljamo. Veselila sem 
se preživljati celih devet let s prijatelji. Mislila sem si, koliko časa še 
imamo, preden bomo odšli v nov svet. Danes pa se zavedam,da bom 
zame najlepše in najljubše obraze videvala le še dober mesec. Ne bojim 
se odhoda ali slovesa. Ne bojim se novih obrazov, izkušenj in novih 
prijateljev. Bojim se,da bom izgubila stike s sošolci.           Lea Majcen

Dan slovesa
dan slovesa
se bo slišal povsod.
dan slovesa,
ko vsak bo odšel na svojo pot.
dan slovesa,
ki bo razžalostil vse.
dan slovesa,
ki bo v srca vtisnil se.
dan slovesa,
ko se bomo poslovili
od vsega,kar smo radi imeli.

Lea Majcen, 9.r.
Gradivo zbrali šolski novinarji.

SLovo devetošoLCev od oSnovne šoLe

šoLSKi novinArSKi Fbi
Učenci izbirnega predmeta šolsko novinarstvo smo 
pripravili šolski časopis, ki bo od sredine avgusta 
objavljen na spletni strani Osnovne šole Juršinci. 

Vabimo vas k ogledu.
šolski novinarji
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V letošnjem šolskem letu smo prvič točili med iz novega šolskega 
učnega čebelnjaka. Med smo točili iz štirih panjev. Pri točenju so 
nam pomagala čebelarjiAlojz Horvat, Vinc Horvat in Franc Križan.
Kakšen je postopek točenja medu? Med pridobivamo s tehnologijo 
točenja medu. Medene sate položimo v centrifugalno točilo. Takoj 
po točenju iz medu s precejanjem odstranimo delce voska in ostale 
tujke. Med potem še čistimo nekaj dni, da se umiri in zbistri. Med nato 
skladiščimo v higiensko urejenih prostorih v primerno embalažo. V 
primeru, da med kasneje kristalizira, ga lahko utekočinimo pri tem-

peraturi do 400 C.
Zelo pomembno pri tem veselem čebelarskem  opravilu – postop-

kih jemanja medenih satov iz panjev, odkrivanja medenih satov in 

točenJe šoLSKegA MedU

točenja mora čebelar upoštevati smernice dobre čebelarske prakse in 
vzdrževati maksimalno higieno tako prostora, kot orodja in posod ter 
mora skrbeti tudi za osebno higieno.
Vsak čebelar je vesel in zadovoljen, ko ga čebele nagradijo za njegov 
trud z medom. Pašni viri v Juršincih so dobri, vendar namletos narava 
ni naklonjena, saj je veliko dežja in čebele žal niso mogle nabirati 
medu tako, kot bi si to želele one in mi. Letos je čebelarska bera slabša. 
Šolski med smo shranili v steklene kozarce v šolsko kuhinjo, ki pa ga 
potem porabimo za šolsko malico.  
Naj medi!

čebelarski krožek Juršinci

Vabimo vas na 
21. Praznik društva gospodinj »Marta« Juršinci

Prireditev bo v petek 29. julija 2016 na Turistični kmetiji »moj dom 
- Toplakovi« in v prostorih gospodinjskega doma Društva gospodinj 
»Marta« Juršinci, v Juršincih 21.
                                     

Program:
- Ob 10.00 uri  Sveta maša
- Predstavitev princese gospodinj
- Napev predic
- ob 11.00 uri okrogla miza na temo: »Gospodinja - mati srce družine«
- tekmovanje med društvi - v kuhanju »prleškega piskra«
- na ogled bo razstava Prleških sladic - Gospodinja Srce doma
- druženje ob prleškem piskru, gibanicah …

Prisrčno vabljeni v Juršince 
v Gospodinjski dom ter Turistično kmetijo Toplakovi



Avgust 2016 -26

Spoštovani,
v zadnjem času opažamo, da veliko gospodinjstev biološke odpadke 
odlaga med mešane komunalne odpadke, kar je seveda napačno in 
v nasprotju z Uredbo o ločenem zbiranju bioloških odpadkov in 
zelenega vrtnega odpada.
 Skupaj z vami želimo občane obveščati in ozaveščati o pravilnih 
načinih ločevanja bioloških odpadkov. Te je potrebno v vsakem 
primeru ločiti od ostalih odpadkov ali s kompostiranjem doma ali z 
naročilom posode  za zbiranje bio odpadkov. Zeleni odpad  (vejevje, 
vrtni odpad, trava …) lahko uporabniki pripeljejo tudi v zbirni center. 

čisto mesto ptuj

KAKO  USTREZNO  RAVNATI  Z  BIOLOŠKO 
RAZGRADLJIVIMI   KUHINJSKIMI  ODPADKI 
IN  ZELENIM  VRTNIM  ODPADOM?
Pri opravljanju vsakdanjih aktivnosti nastajajo biološko razgradljivi 
kuhinjski odpadki ter zeleni vrtni odpad. Med te spadajo: odpadno 
vejevje, trava, listje, plevel, gnilo sadje, lesni pepel …  K biološkim 
odpadkom sodijo odpadki, kot so: zelenjavni in sadni odpadki vseh 

vrst, jajčne lupine, kavne usedline, filter vrečke, brisače in papirnate 
vrečke, torej vsi odpadki, ki se lahko razgradijo po naravni poti, s 
kompostiranjem. 

Žal pa zadnje čase v nekaterih občinah Spodnjega Podravja opažamo 
kar nekaj nepravilnosti pri ločevanju bioloških  odpadkov, zato smo 
se odločili, da vam na kratko predstavimo, kako najbolje in pravil-
no ločevati prav te odpadke. S tem boste pomagali ohranjati čisto 
okolje, hkrati pa se boste izognili kazni zaradi nepravilnega odla-

ganja bioloških odpadkov.

Pogoj za uspešno snovno ali termično izkoriščanje odpadkov je 
njihovo ločeno zbiranje, ki nam omogoča, da omenjene odpadke 
preusmerimo na kompostiranje, pri čemer dobimo kompost kot 
naravno organsko gnojilo. V skladu z določili Uredbe o ravnanju 
z biološko razgradljivimi kuhinjskimi odpadki in zelenim vrtnim 

odpadom je prioritetno lastno kompostiranje, šele ko povzročitelj 

odpadkov iz gospodinjstva nima možnosti ali ne želi kompostirati, 
morajo te odpadke prevzeti izvajalci obveznih občinskih gospodar-
skih javnih služb. 

Biološko razgradljive kuhinjske odpadke je prepovedano rezati, 
drobiti ali mleti ter redčiti z namenom, da se jih z odpadno vodo 
odvaja v kanalizacijske sisteme, greznice, nepretočne greznice ali 
neposredno v vode. Povzročitelji biološko razgradljivih kuhinjskih 
odpadkov in zelenega vrtnega odpada morajo odpadke zbirati v 

vodotesnih zabojnikih ali posodah ločeno od drugih odpadkov. 
Prepovedano jih je odlagati v druge posode, recimo med mešane 
komunalne odpadke (smeti).

Kompostiranje doma
Če se odločite kompostirati doma, potem morate za postavitev 
hišnega kompostnika na vrtu izbrati lahko dostopen polsenčen ali 
senčen prostor, zavarovan pred vetrom. Hišni kompostnik naj ima 
neposreden stik s tlemi in naj bo z vseh strani primerno prezračen. 
Prva plast v kompostniku naj bo iz zdrobljenih vej, ki poskrbi za 
dobro zračenje in preprečuje zastajanje vode. 

Za optimalen razkrojni proces je pomemben zadosten dovod kisika. 
V procesu razgradnje, ki poteka pri od 50° C do 60° C, mikroor-
ganizmi, bakterije in glive proizvajajo humus in hranilne snovi, za 

kar pa potrebujejo določeno vlago. V času daljše poletne suše je 
priporočljivo vlaženje kompostnega kupa. Ko je hišni kompostnik 
poln, oziroma po približno pol leta, njegovo vsebino preložimo. S 
tem ga prezračimo in pospešimo razkroj. Dozorel kompost prese-

jemo s sitom z odprtinami od 15 do 20 mm, preostanek uporabimo 
za nadaljnji razkroj kot strukturni material.

vaš zbiralec odpadkov, čisto mesto ptuj, d. o. o.

Občani naše občine so nam sporočili, da se še vedno odlagajo smeti 
na različne lokacije po celotni občini. Prosimo vas, da vreče s smet-
mi odlagate v zbirni center Gajke. Odlaganje je brezplačno.

Uredniški odbor Juršinskih novic

VABILO
Postavitev klopotcev je prastari 

slovenjegoriški simbol prihajajoče jeseni, 
trgatve in dobre volje, ki ga bomo 

proslavili tudi v Hlaponcih. 
Vabimo vas, da se nam pridružite na 

POSTAVITVI KLOPOTCA, 

in srečanje vaščanov, ki bo v nedeljo, 

14. 8. 2016, v vaškem domu 
v Hlaponcih. 

Postavitev klopotca in srečanje vaščanov 
je namenjeno predvsem druženju 

vaščanov in obiskovalcev iz bližnje 
in širše okolice. 

Za pijačo, jedačo in zabavo bomo 
poskrbeli. 

Vljudno vabljeni!
Kulturno društvo Hlaponci, 

vaški odbor Hlaponci

12. avgusta bomo v Juršincih organizirali dogodek, v katerem bomo zbirali 
denar za igrala. Naredili bomo srečelov, dobiček od njega pa bo namenjen za 
igrala. Vljudno vas prosimo, da bi bili pripravljeni donirati nekaj dobitkov. 

V imenu otrok se vam zahvaljujem. V priponki si lahko pogledate začetek 
gradnje igral. Zaradi finančne situacije se je projekt začasno ustavil. 
Hvala vam.

Dobitke lahko pošljete na naslov:
Kristjan Lovrec
Kukava 67
2256 Juršinci

prošnJA ZA poMoč 
pri iZvedbi SrečeLovA



27- Avgust 2016

VARTIS - varnostni in požarni inženiring
Janez Čuček, s.p.
Podvinci 59a, 2250 Ptuj

Nudimo naslednje storitve:
● varnostni inženiring (ocene tveganja, usposabljanje, pregled delovne 
    opreme, meritve toplotnega okolja, osvetljenosti in meritve 
    notranjega hrupa), meritve el. instalacij in strelovodov,
● kompletne storitve iz požarne varnosti,
● storitve koordinatorja za varnost in zdravje pri delu na gradbiščih,
● svetovalec za ADR ( prevoz nevarnih snovi ),
● varnostni svetovalec za kemikalije,
● najem in postavitev gradbenih odrov (tipski in klasični),
● najem tovornega vozila do 3,5t,

Informacije: 031 332 238;  02 745 0651 
E-mail: vartis@teleing.com

Naše usluge in storitve:
- elektroinstalacije  jaki in šibki tok;
- instalacije alarmnih sistemov;

Na Antoličevi 
kmetiji 

ponujamo sveže 
kravje mleko ter 
domače mlečne 

izdelke iz 
polnovrednega in 
pasteriziranega 

mleka:

• DOMAČI JOGURT - NAVADNI
• DOMAČI SADNI JOGURT 
   z dodatkom sadne BIO baze

• NEPASIRANA SKUTA
• KISLA SMETANA
• MLADI SIR Z ZELIŠČI ALI BREZ
  (odličen tudi za žar).

kmetijA ivAnA in RomAne HRGA
Kontakt: 02 754 60 43 ali 041 802 261 ali 

kmetija.hrga@gmail.com

Vas boli vrat, čutite bolečine v križu ali 
vaše telo potrebuje le malo sprostitve? 

Vabljeni v miren masažni salon, kjer vam 
nudimo pester izbor kvalitetnih masaž.

Naše storitve pa so lahko tudi lepo darilo.

Za dodatne informacije in naročilo, 
nas kontaktirajte.

Športno društvo Juršinci 
vabi vse ljudi dobre volje, 

da se nam pridružite v društvu. 
Nove člane sprejema Sabina Zorko 
na telefonsko številko 031 322 546.

- strelovodne instalacije;
- instalacije centralnih sesalnih sistemov;
- varčna razsvetljava;
- meritve elektro in strelovod instalacij;
- produkti za široko potrošnjo;

- najem travnatega igrišča v Gabrniku;
- najem prostora za piknik v Gabrniku 
(nogomet, odbojka na mivki ...).
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Ključavničarstvo Denis Matjašič s.p.
Sakušak 1a, 2256 Juršinci, Slovenija

www.demetal.si      T: 02 754 60 33    M:  041 909 405

KmetijsKa mehanizacija in 

ključavničarski izdelki po naročilu

DELA OPRAVLJAMO TUDI 
PO ZAPISNIKU KATEREKOLI 

ZAVAROVALNICE!

PROGRAM PRIREDITEV OB 22. OBČINSKEM PRAZNIKU
Sobota, 2. 7. 2016 
strelišče v Lazah Mostje

Streljanje na glinaste golobe 
za pokal Občine Juršinci

Sobota, 9. 7. 2016                    Vaške igre
Sobota, 9. 7. 2016                    Gasilsko tekmovanje za pokal Občine  Juršinci
vsak Petek do 6. 8. 
2016 igrišče Juršinci ob 20.00 Tekmovanje v v ligi malega nogometa

Petek, 29. 7. 2016
Dom društva gospodinj 
“Marta” Juršinci, 

ob 10.00          Srečanje gospodinj ob 21.  prazniku Društva  
gospodinj »Marta«  Juršinci, Juršinci 21

Sobota, 30. 7. 2016
ribnik v Juršincih ob 08.00           Tekmovanje v športnem ribolovu 

za pokal Občine  Juršinci - osnovnošolci
igrišče Juršinci ob 09.00           Vaški turnir v tenisu za pokal občine

ribnik v Juršincih ob 15.00           Tekmovanje v športnem ribolovu 
za pokal Občine  Juršinci  - veterani

igrišče Juršinci ob 20.00           Vaški turnir v nogometu za pokal občine
Petek, 5. 8. 2016
Juršinci, sejna soba 
občine Juršinci

ob 18.00          Slavnostna seja občinskega sveta 
Občine Juršinci

Sobota, 6. 8. 2016 
Kulturni center 
Juršinci

ob 18.00          
OSREDNJA OBČINSKA PROSLAVA 
Po osrednji proslavi: odprtje kulinarične 
razstave Društva gospodinj »Marta« Juršinci

igrišče Juršinci ob 09.00           Kolesarjenje po občini Juršinci 
igrišče Juršinci ob 09.00            Tekmovanje v odbojki za pokal občine

ribnik v Juršincih ob 15.00           Tekmovanje v športnem ribolovu 
za pokal Občine  Juršinci - člani

Nedelja, 7. 8. 2016
Juršinci ob 10.30        

Farno žegnanje pri Sv. Lovrencu Juršinci -maša. 
Po maši  pogostitev vseh  prisotnih pred cerkvijo
Kulinarična razstava društva gospodinj 
»Marta« Juršinci

ribnik v Juršincih ob 13.00           Tekmovanje v športnem ribolovu 
za pokal Občine  Juršinci - ekipno

Četrtek, 11. 8. 2016 
šotor v Juršincih  ob 20.00        Tekmovanje v pikadu, namiznem tenisu in 

kartanju “Šnops” za pokal Občine Juršinci
Petek, 12. 8. 2016
šotor v Juršincih ob 20.00          NOČ POD TOPOLI - veselica z ansambloma 

GADI in MEJAŠI
Sobota, 13. 8. 2016 
Puhov muzej v 
Sakušaku

ob 10.30       
Srečanje članov Društva rojaka Janeza Puha 
- vožnja s starodobnimi vozili po območju 
Občine Juršinci   

šotor v Juršincih ob 16.00    70  let  Lovske družine Juršinci

šotor v Juršincih ob 17.00           NOČ POD TOPOLI- veselica z ansambloma 
NAVIHANKE in LETEČI ODRED

Nedelja, 14. 8. 2016
šotor v Juršincih ob 15.00        

Revija harmonikašev - Glas juršinske harmonike 
ŠD Juršinci, NOČ POD TOPOLI - ansambel 
SPEV in 4 LIVE BAND

Kukava 74, 2256 Juršinci
Tel.: 02 758 25 41, GSM: 031 494 420
e-pošta: smigoc.franc@amis.net

• Servisiranje klimatskih naprav
• Izpušni sistemi
• Električna diagnoza BOSCH
• Servis in priprava za tehnični pregled
• Montaža in prodaja gum

Šmigoc Franc s.p.


